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Przesłany radnym proponowany porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie  sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

4. Przyjęcie protokołów X, XI i XII sesji Rady Miasta. 

5. Informacja Burmistrza Miasta z prac między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Sprawozdania z realizacji planów pracy za I półrocze 2015 r.: 

      8.1) Rady Miasta, 

      8.2) Komisji Rewizyjnej, 

      8.3) Komisji Finansowo – Budżetowej, 

      8.4) Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

      8.5) Komisji Spraw Społecznych, 

      8.6) Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, 

      8.7) z dyżurów radnych.. 

9.   Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych Miasta  Brzeziny i prezesów   

      spółek miejskich. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

      10.1) zmiany „Strategii Promocji Miasta  Brzeziny na lata 2014 – 2020”, 

      10.2) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta  Brzeziny na 2015 rok, 

      10.3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  Brzeziny na lata 2015 –       

      2020, 

      10.4) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w szpitalu i Domu Pomocy Społecznej w   

      Brzezinach, 

            10.5) odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, z wyjątkiem nieruchomości, na 

których  zlokalizowane są cmentarze, 

10.6) ) zmiany Uchwały Nr VII/44/2015 Rady Miasta Brzeziny z dnia 14 kwietnia 2015 r. w  

sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty, 

           10.7) zmiany uchwały Nr VII/45/2015 Rady Miasta  Brzeziny z dnia 14 kwietnia 2015 r. w 

sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

           10.8) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, z wyjątkiem nieruchomości, na których 

zlokalizowane są cmentarze i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

           10.9) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

składanej przez właścicieli nieruchomości,  z wyjątkiem nieruchomości, na których  

zlokalizowane są cmentarze oraz  składanej  przez właścicieli nieruchomości, na których 

znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe, położonych na terenie Miasta Brzeziny, 

      10.10) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Brzeziny,                    

            10.11) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta  

Brzeziny, 

            10.12) zmiany składu Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta  Brzeziny, 

            10.13) zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2015. 

     11.  Wolne wnioski i sprawy różne. 
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     12.  Zakończenie sesji. 

 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

XIII sesję Rady otworzył Grzegorz  Kędzia – przewodniczący Rady Miasta  27 sierpnia 2015 r. o 

godz. 9.00  w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Brzeziny, przywitał przybyłych radnych, 

burmistrza Marcina Plutę, zastępcę burmistrza Justynę Nowak, kadrę kierowniczą Urzędu Miasta,  

kierowników jednostek organizacyjnych, prezesów  spółek miejskich TBS, ZUK, prezesa 

Spółdzielni Socjalnej, zaproszonych gości oraz mieszkańców miasta  Brzeziny. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad na podstawie podpisanej listy.  Obecnych 

na posiedzeniu było 13. radnych, nieobecnych  2 radnych: Daniel Szymczak (usprawiedliwiony) i 

Michał Dróżdż (nieusprawiedliwiony).  

 

3. Zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek sesji. Zapytał o wnioski i uwagi do tego punktu. 

 

Burmistrz Marcin  Pluta  zgłosił 2 wnioski: 

- o zniesienie z porządku obrad w punkcie 10. „Rozpatrzenie projektów uchwał” podpunktów od 

10.5) do 10.10) dotyczących  uporządkowania gospodarki odpadami oraz Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta  Brzeziny. Uzasadnił powyższy wniosek nadesłaniem 

bezpośrednio przed obecną sesją uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektów w/w 

uchwał. Zapowiedział, że po uwzględnieniu tych uwag  poprawione projekty uchwał byłyby 

przedstawione do uchwalenia na zwołanej sesji nadzwyczajnej we wrześniu b.r., 

- o wprowadzenie do porządku obrad w p. 10. podpunktu o rozpatrzenie  projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę Rady Miasta  Nr XII/74/2015 przyjętej na poprzedniej sesji w dniu 23 lipca 

b.r. w sprawie przyjęcia darowizny od spółki TBS mieszkań w budynku przy ul. Piłsudskiego 12.  

 

Radny Zbigniew Bączyński zgłosił wniosek dot. przyjęcia na obecnej sesji ślubowania 

nauczycielki, której nie było podczas uroczystej części sesji w dniu 23 lipca b.r. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że  niekoniecznie trzeba przyjmować ślubowanie nauczyciela mianowanego 

przed Radą Miasta , można złożyć zaległe ślubowanie przed Burmistrzem Miasta. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Krawczyk zapytała, czy jest możliwość powiadomienia 

nauczycielki, aby mogła dzisiaj złożyć zaległe ślubowanie? 

 

Burmistrz odparł, że takiego punktu o dokończeniu ślubowania  nie ma w dzisiejszym porządku 

obrad Rady i tyle ma do powiedzenia. 

 

Radny Grzegorz Maślanko poprosił przewodniczącego Rady o ustalenie kolejności porządku 

rozpatrywania uchwał. 

 

Radna Ilona  Skipor postawiła wniosek o podjęcie uchwały uchylającej uchwałę dot. zamiany 

działek przy pozyskiwaniu terenu pod drogę prowadzącą do strefy inwestycyjnej, skoro burmistrz 

ma zamiar zmiany podejścia do realizacji strefy inwestycyjnej. 
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Burmistrz prosił radnych o cierpliwość i nie stawianie takich wniosków, ponieważ sytuacja jest 

dynamiczna i nie ma potrzeby podejmowania  takich działań. Wyjaśnił, że uchwała, o którą pyta 

radna na razie nie będzie wykonana. Być może będzie wykonana, po podjęciu konkretnych 

działań. Jeśli takie działania nie zostaną podjęte, to uchwala nie wejdzie w życie, będzie martwa i 

sam wówczas zawnioskuje o jej uchylenie.  

 

Wniosek radnej Ilony Skipor poparli radni Tadeusz Barucki i Jakub Piątkowski, którzy 

zaproponowali uchylić przedmiotową uchwałę a w razie potrzeby podjąć ją ponownie.  

 

Burmistrz powiedział, że każdy sposób załatwienia tej sprawy jest dla niego do przyjęcia. 

 

Gdy okazało się, że na sesji nie ma obsługi prawnej i nie można pilnie uzyskać opinii, radna Ilona 

Skipor wycofała swój wniosek. Powiedziała, że do tej sprawy powróci na najbliższej sesji. 

 

Burmistrz dodał, że taka okazja może nadarzyć się już wkrótce na nadzwyczajnej sesji Rady we 

wrześniu. 

 

W tym miejscu radny Zbigniew Bączyński odniósł się krytycznie do postawy burmistrza w 

stosunku do (cytat)  „pewnej grupy radnych”. Padły słowa o arogancji i braku kultury osobistej 

burmistrza. Powiedział, że stawiając wniosek o umożliwienie złożenia ślubowania przez jedną z 

nauczycielek nie występował w swoim imieniu. Zdaniem radnego,  należałoby dokończyć podjęty 

temat ślubowania nauczycieli mianowanych zaczęty 23 lipca i powinien ten punkt znaleźć się w 

porządku obecnej sesji. 

 

Burmistrz nie zgodził się z opinią radnego Zbigniewa Bączyńskiego. Powiedział, że nie ma 

potrzeby rozwlekania w porządku obrad tego, co jest już zakończone. Powiedział, że jeśli pan 

radny czuje się obrażony, to go w tym miejscu przeprasza. 

 

Radny Zbigniew Bączyński odparł, że  nie czuje się obrażony, tylko dotknięty. 

 

Radny Maciej Sysa powiedział, że burmistrz nie wyczerpał tematu w sprawie wniosku radnej Ilony 

Skipor o podjęcie uchwały uchylającej. Odwołał się do  (cytat) „regulaminu  Rady w  punkcie 

przebieg sesji”, w którym zobowiązuje się burmistrza do udzielenia Radzie pomocy technicznej i 

organizacyjnej w przygotowaniu i odbyciu sesji. 

 

Burmistrz ripostował, że radny się myli odnosząc wrażenie, że odmówił pomocy prawnej. Nigdy 

tego nie robiłem - dodał. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zaprzestanie polemiki i przystąpił do głosowania zgłoszonych 

poprawek do porządku obrad. 

 

Głosowanie nad wnioskiem burmistrza o zniesienie z porządku obrad  p. od 10.5) do 10.10). 

Głosy „za” 12, „przeciwnych” – 0 , „wstrzymuję się” – 1. 

 

Głosowanie  nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

Uchwałę Rady Miasta  Nr XII/74/2015 z dnia 23 lipca 2015 r. 

 

Głosy „za” – 11, głosy „przeciwne” – 0, głosy „wstrzymuję się” – 2. 
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Przewodniczący Rady przeprowadził następnie głosowanie porządku obrad po akceptacji 

poprawek. 

 

Głosy „za” - 10, głosy  „przeciw” – 1, głosy „wstrzymuję się” – 2. 

 

Przewodniczący powiedział, że odpowiedni zmieni się numerowanie porządku  rozpatrywania 

poszczególnych projektów uchwał 

 

Zmieniony porządek obrad przedstawia się następująco. 

 

 1.   Otwarcie  sesji. 

2.   Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.   Zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

4.   Przyjęcie protokołów X, XI i XII sesji Rady Miasta. 

5.   Informacja Burmistrza Miasta z prac między sesjami. 

6.   Interpelacje i zapytania radnych. 

7.   Odpowiedzi na interpelacje. 

8.   Sprawozdania z realizacji planów pracy za I półrocze 2015 r.: 

      8.1)  Rady Miasta, 

      8.2)  Komisji Rewizyjnej, 

      8.3)  Komisji Finansowo – Budżetowej, 

      8.4)  Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

      8.5)  Komisji Spraw Społecznych, 

      8.6)  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, 

      8.7)  z dyżurów radnych. 

9.   Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych Miasta  Brzeziny i prezesów   

      spółek miejskich. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

      10.1) zmiany „Strategii Promocji Miasta  Brzeziny na lata 2014 – 2020”, 

      10.2) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta  Brzeziny na 2015 rok, 

      10.3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  Brzeziny na lata 2015 –     

      2020, 

      10.4) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w szpitalu i Domu Pomocy Społecznej w   

      Brzezinach, 

            10.5) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta  

Brzezin, 

            10.6) zmiany składu Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta  Brzeziny, 

            10.7) zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2015, 

            10.8) zmieniającej uchwałę Rady Miasta  Nr XII/74/2015 w sprawie przyjęcia darowizny 

od spółki TBS mieszkań w budynku przy ul. Piłsudskiego 12. 

     11.  Wolne wnioski i sprawy różne. 

     12.  Zakończenie sesji. 

 

 

 

 

4. Przyjęcie protokołów X, XI i XII sesji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że po okresie wakacyjnym mamy zaległości w przyjmowaniu 
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przez Radę protokołów  X czerwcowej, XI nadzwyczajnej lipcowej i XII sierpniowej sesji Rady. 

Zapytał, czy w stosunku do protokołu X sesji z 25 czerwca 2015 r. są uwagi? 

 

Radny Zbigniew Bączyński powiedział, że nie mógł otworzyć tego protokołu w swoim 

komputerze. 

 

Pracownik biura obsługi Rady wyjaśnił, że posiada potwierdzenie przesłania protokołu  X sesji 

przekazane 10 lipca b.r. przez niepracującą już koleżankę. (w załączeniu)  

 

Przewodniczący Rady poprosił  o dalsze uwagi radnych. Stwierdza się brak innych uwag. 

 

Poddany głosowaniu protokół Nr X został przyjęty 9 głosami  „za”, 3. głosami „przeciw”, 1 radny 

nie wziął udziału w głosowaniu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do protokołów Nr XI i XII 

 

Radny Zbigniew Bączyński zapytał, czy podpisujący protokoły w imieniu nieobecnego 

przewodniczącego, oboje wiceprzewodniczący czytali dokładnie treść, pod którą się podpisali? 

 

Oboje zastępcy przewodniczącego udzielili odpowiedzi twierdzącej, co radny poddał w 

wątpliwość, gdyż wg niego za dużo by trzeba poświęcić czasu na sesji  aby dokonywać 

poprawianie tych protokołów,  zaproponował więc zdjęcie protokołów XI i XII z zatwierdzenia i 

przedstawienie ich  na następnej sesji.  

 

Radna Ilona Skipor zwróciła uwagę na błędy w pisowni nazwiska „Trześniowska” i omyłkę 

imienia radnego Sysy,  który ma na imię Maciej a nie Michał. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady zgodziła się z kilkoma uwagami radnych Zbigniew Bączyńskiego i 

Ilony Skipor, że nie powinno w nich  być błędów w pisowni nazwisk i imion, czy rażących błędów 

i zniekształceń intencji zabierających głos. Jednak wiceprzewodnicząca Zofia Krawczyk uważa, że 

nasze protokoły są zbyt szczegółowe, jest tam za dużo detali, przypominają raczej stenogram,. Są 

obszerne i zniechęcają  radnych do ich przeczytania. Właściwie, to chyba tylko pan Bączyński 

czyta je dokładnie.  

 

Wiceprzewodniczący Andrzej Kurczewski wyjaśnił, że czytał dokładnie protokół XII sesji i radny 

Bączyński przesadził zwracając uwagę na rzeczy, których nie było podczas sesji. Nie 

przedstawiono naukowca z dodaniem tytułu doktora nauk, czego pan radny się domaga i padły 

słowa „zapraszam na zwiedzanie” , radny natomiast wymaga, by napisać „zapraszam do 

zwiedzania ”. Skoro piszemy protokół z odsłuchu, to piszmy co naprawdę powiedziano.  

 

Przewodniczący Rady uznał, że skoro padł wniosek radnego Zbigniewa Bączyńskiego o nie 

zatwierdzanie na obecnej sesji  protokołów XI i XII sesji, to należy go przegłosować.  

 

W głosowaniu nad zdjęciem z porządku zatwierdzenia protokołu XI sesji było 11 radnych, 

„przeciw”- 0, „wstrzymujących się”- 0. „Za” zdjęciem zatwierdzenia protokołu XII sesji było 9 

głosów,  1 „przeciwny” i 2 „wstrzymuję się”. 

 

5. Informacja   burmistrza z  prac  między  sesjami Rady Miasta Brzeziny 

 

- w dniach 26-28 czerwca odbyły się Dni Brzezin, 
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- 29 czerwca odbyło się Walne Zgromadzenie Spółdzielni Socjalnej Communal - Service, na 

którym zostały zatwierdzone sprawozdania finansowego spółdzielni za rok obrotowy 2014 i 

sprawozdanie z działalności Zarządu za rok 2014  oraz udzielono absolutorium Prezesowi, 

 

- 30 czerwca kontynuowano Zwyczajne Zgromadzenie Wspólników  TBS w Brzezinach sp. z o.o. 

Podjęte zostały uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego spółki za rok 

obrotowy 2014 i sprawozdania z działalności Zarządu za rok 2014 oraz  udzielono Zarządowi i 

Radzie Nadzorczej absolutorium. 

 

- 30 czerwca burmistrz spotkał się z dyrektorką Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w 

Brzezinach i przedstawicielami Ministerstwa Kultury w sprawach sąsiedztwa i spraw 

porządkowych, 

 

- 30 czerwca kontynuowano Zwyczajne Zgromadzenie Wspólników  PEC  Sp. z o.o. w 

Brzezinach. Burmistrz podjął uchwały w sprawie  udzielenia absolutorium trzem członkom Rady 

Nadzorczej, jednemu członkowi odmówił udzielenia absolutorium oraz dokonał podziału zysku.  

Uczestniczył również w posiedzeniu Rady Nadzorczej PEC sp. z o.o. na której został powołany 

nowy prezes Zarządu PEC sp. z o.o. 

 

- 1 lipca  burmistrz podpisał akt notarialny - umowę sprzedaży nieruchomości oznaczonej jako 

działka nr 2511/6 o pow. 25 m², położonej w obrębie 8 miasta Brzeziny przy ul. Modrzewskiego, w 

celu poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej do działki stanowiącej 

przedmiot zbycia, w wykonaniu Zarządzenia Nr 23/2015 Burmistrza Miasta Brzeziny z dnia 20 

lutego 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym niezabudowanej 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 2511/6, położonej w Brzezinach przy ul. 

Modrzewskiego. Cena sprzedaży 2.163,00 zł netto. 

 

- 1 lipca burmistrz podpisał akt notarialny – umowę sprzedaży dotyczącą nabycia przez Miasto 

Brzeziny nieruchomości oznaczonej jako działka nr 2381/1 o pow. 74 m², położonej  w obrębie 8 

miasta Brzeziny przy ul. Nadrzecznej. Cena nabycia 6.403,00 zł. 

 

- 1 lipca burmistrz spotkał się z prezesem firmy Eko Region w sprawie gospodarki odpadami 

komunalnymi, 

 

- 2 lipca burmistrz spotkał się z p. Lubomirą Tyszler i p. Pawłem Zybałą w sprawie konferencji i 

przygotowania do prezentacji wydawnictwa na nadzwyczajną sesję, 

 

- 20 lipca zastępca burmistrza spotkała się z przedstawicielem WFOŚiGW w Łodzi  - p. Cezarym 

Dzierżkiem w sprawie dofinansowania remontu kanału burzowego (wkładu własnego),  

 

- 20 lipca burmistrz spotkał się z prezesem firmy Eko Region – p. Andrzejem Kaczmarkiem w 

sprawie gospodarowania odpadami komunalnymi, 

 

- 21 lipca burmistrz spotkał się z  p. Tomaszem Łyskiem prezesem WFOŚiGW w sprawie dotacji 

do remontu kanału burzowego oraz dalszej współpracy, 

 

- w dniach 24-25 lipca burmistrz uczestniczył w posiedzeniu Zarządu Związku Miast Polskich w 

Starym Sączu. Omawiane były projekty zmian ustaw i sprawy bieżące. 
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- 26 lipca  odbyły się uroczystości patronki miasta św. Anny, które rozpoczął  Marsz dla Życia i 

Rodziny, o godz. 18 została odprawiona uroczysta Msza Święta koncelebrowana przez ks. kan. 

Bogumiła Walczaka oraz pochodzącego z Brzezin ks. Leszka Skwarkę. Po Mszy Świętej władze 

miasta z udziałem wojewody łódzkiego p. Jolanty Chełmińskiej wręczyły akt nadania  Tytułu 

Honorowego Obywatela Miasta Brzeziny ks. kan. Bogumiłowi Walczakowi i odbył się koncert w 

ramach XVI wędrownego Festiwalu Filharmonii Łódzkiej „Kolory Polski”, 

- 27 lipca odbyło się spotkanie z przedstawicielami PGE O/Łódź w sprawie odwodnienia GPZ i 

drogi przy GPZ w Brzezinach, 

- 27 lipca odwiedzili Brzeziny przedstawiciele OWES Siedlce w celu zapoznania się z działaniem 

naszej Spółdzielni Socjalnej Communal Service, 

- 28 lipca burmistrz uczestniczył w posiedzeniu Rady Powiatowej Izby Rolniczej dla powiatu 

brzezińskiego, które odbyło się w Urzędzie Gminy w Brzezinach w sprawie zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny, 

-  28 lipca zastępca burmistrza spotkała się z przedstawicielem Nadleśnictwa – dyr. Edwardem 

Januszem w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny, 

- 29 lipca burmistrz uczestniczył w posiedzeniu Senackiej Komisji Gospodarki Narodowej i 

Komisji Samorządu Terytorialnego, w Warszawie  w sprawie używania fotoradarów przez straże 

miejskie, 

- 29 lipca za pośrednictwem Ambasady Brytyjskiej w Warszawie burmistrz spotkał się z 

inwestorem w sprawie inwestycji fotowoltaicznych, 

- 30 lipca odbyło się spotkanie się z dyr. Biura Stowarzyszenia ŁOM p. Karoliną Włodarską w 

sprawie uzupełnienia naszych fisz projektowych z osi priorytetowej IV – Gospodarka 

niskoemisyjna, 

- 30 lipca burmistrz spotkał się z młodzieżą z Francji, która przybyła do naszego miasta w ramach 

wymiany z miastem Saint – Alban, 

- 31 lipca odbyło się spotkanie się z przedstawicielami Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej w 

sprawie możliwości dofinansowania utworzenia dziennego domu dla starszych osób z programu 

„Senior Wigor”,  

- 1 sierpnia burmistrz wraz z zastępcą burmistrza, pracownikami Urzędu  i dr Korczyńskim spotkał 

się z inwestorem z Anglii zainteresowanym realizacją inwestycji – farm fotowoltaicznych, 

- 4 sierpnia zastępca burmistrza i sekretarz miasta spotkały się z przedstawicielami ŁSSE w 

sprawie omówienia możliwości przyłączenia naszych terenów przeznaczonych pod strefę do ŁSSE  

- 5 sierpnia z rąk Ministra Pracy i Polityki Społecznej miasto Brzeziny otrzymało list gratulacyjny 

z informacją, że miasto Brzeziny uzyskało dofinansowanie w kwocie 192.110 zł na utworzenie 

dziennego domu „Senior Wigor” w budynku przy ul Sportowej 1 w ramach rządowego programu 

wieloletniego „Senior- Wigor” na lata 2015 -2020 Edycja 2015. Wkład własny wyniesie 49.600 zł., 

 

- 5 sierpnia zastępca burmistrza wzięła udział w posiedzeniu Izby Rolniczej w Łodzi w sprawie 
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planu zagospodarowania przestrzennego, 

- 7 sierpnia po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym burmistrz wybrał wykonawcę na 

zadanie „Innowacje w zróżnicowanych rozwiązaniach fotowoltaicznych w mieście Brzeziny” - 

OPEUS Energia Sp. z o.o. ul. Kobiałka 9, 09-411 Płock za kwotę 1.051.322,78 zł. W toku 

przetargu zostało złożonych 7 ofert. 

- 13 sierpnia burmistrz uczestniczył w posiedzeniu Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu – 

Zespołu ds. Ochrony Zdrowia i Polityki Społecznej w Warszawie, na którym omawiano projekty 

rozporządzeń Ministra Pracy i Polityki Społecznej, 

- 14 sierpnia burmistrz wraz dyrektorem CKF spotkał się z mieszkańcami miasta w budynku przy 

ul. Sportowej 1 w sprawie rozpoczęcia zajęć rehabilitacyjnych i polityki senioralnej  w ramach 

projektu z programu „Senior Wigor”, 

- 15 sierpnia odbyły się uroczystości z okazji Dnia Wojska Polskiego, 

- 17 sierpnia burmistrz spotkał się z Wojewodą Łódzkim, 

- 18 sierpnia burmistrz uczestniczył w posiedzeniu Powiatowej Rady Zatrudnienia, 

- 18 sierpnia po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym na: Remont drogi gminnej Nr 

121254E  w ul. Kilińskiego w Brzezinach w km 0+044-0+339 wraz z remontem przepustu w km 

0+232 wybrana została oferta złożona przez Wykonawcę TRANS-KAM Robert Kupis, 95-010 

Stryków ul. Stary Rynek 2/34 na kwotę 178.127,54 zł. W toku przetargu zostało złożonych 7 ofert. 

Przewodniczący Rady poprosił o rozpoczęcie dyskusji w tym punkcie obrad. 

Radny Jakub Piątkowski poprosił o rozszerzenie informacji z dnia 4 sierpnia w sprawie 

przystąpienia do Łódzkiej Strefy Ekonomicznej. Zapytał, czy nadal  będziemy mogli liczyć na 

wsparcie  naszego miasta  z projektu  RPO. Poprosił następnie o więcej informacji dot. współpracy   

z firmą Eko Region w zakresie zmian w gospodarowaniu odpadami. Poprosił następnie o więcej 

informacji n.t. spotkania  w dniu  29 lipca w Ambasadzie Wlk. Brytanii. 

Zastępca burmistrza Justyna Nowak poinformowała, że  przyjęcie do ŁSE wymaga spełnienia 

określonych warunków formalnych. Powinniśmy mieć zapis w planie zagospodarowania 

przestrzennego oraz  projekt techniczny uzbrojenia terenu strefy. Powiedziała, że procedura 

przyjęcia do ŁSE trwa ok. pół roku, w trakcie której musimy złożyć list intencyjny. Kierownictwo 

ŁSE po przeprowadzeniu wizytacji w terenie podejmuje decyzje w sprawie przyjęcia do ŁSE. 

Pierwszą czynnością jest zmiana naszego planu. 

Burmistrz dodał, że dokumentacja techniczna wytworzona dotychczas dla I etapu strefy będzie w 

pełni wykorzystana, dotyczy to budowy drogi,  sieci wod.-kan , kanału technologicznego. W chwili 

obecnej jesteśmy na etapie załatwiania formalności dot. sieci drogowej. Negocjujemy kupno lub 

zamianę działki pod niepubliczną drogę wewnętrzną. Posiadanie takiej drogi jest jednym z 

warunków dofinansowania z RPO. Gdyby nie udały się te zamiary, musielibyśmy wykonać 

procedurę wywłaszczenia terenu pod drogę publiczną, doszłoby do utracenia dofinansowania z 

RPO.  W sprawie kontaktów z firmą Eko Region burmistrz wyjaśnił, że jesteśmy na etapie analizy 

prawnej propozycji tej firmy w zakresie warunków przyłączenia się do tej grupy samorządowej. 

Na następnej sesji już powinniśmy przekazać więcej pewnych informacji, w którym kierunku 
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idziemy.  

  

W sprawie spotkania w Ambasadzie Brytyjskiej burmistrz wyjaśnił, że doradca burmistrza dr Jerzy 

Korczyński z PŁ nawiązał kontakt z przedstawicielami angielskiego koncernu „luxra” na temat 

ewentualnej współpracy z naszym miastem  w zakresie naszego projektu fotowoltaicznego. 

Podczas tego spotkania burmistrz poinformował przedstawicieli koncernu o naszym projekcie. 

Jakiś czas potem odbyła się wizyta  przedstawicieli koncernu  w naszym mieście i  przedstawiono 

im warunki i wstępną dokumentację projektu. Gdyby firma „luxra” przystąpiła do konkursu 

otwartego i go wygrała, mogłaby przystąpić do współpracy na zasadzie partnerstwa  publiczno – 

prywatnego. Wcześnie jednak musiałaby  zarejestrować się w Polsce jako „luxra – Poland” . 
 

Radny Przemysław Maślanko poruszył temat realizacji projektu Skate Parku w naszym mieście, 

ponieważ pojawiła się możliwość dofinansowania tego projektu ze środków rządowych. Drugie 

pytanie dotyczyło szczegółów posiedzenia  w dniu 29 lipca komisji senackiej  d.s. samorządu 

terytorialnego w sprawie zakazu używania fotoradarów przez straże miejskie. Pytał, czy jakieś 

konkretne decyzje tam zapadły. 

 

Burmistrz podziękował radnemu za zainteresowanie się tym tematem  istotnym dla środowiska 

młodzieży, która  mogłaby pożytecznie spędzać czas, rozwijając swoje zainteresowania sportowe. 

Burmistrz wyjaśnił, że po decyzji o lokalizacji Skate Parku będzie możliwość starać się o 

dofinansowanie ze środków rządowych  w wysokości 30-35% i ze wspólnych środków 

stowarzyszenia „Mroga”. Resztę środków będziemy musieli poszukać. Jeśli chodzi o problem 

dalszego używania fotoradarów przez samorządy, to  sprawa jest już przesądzona. Od 1 stycznia 

2016 r. straże miejskie i gminne nie będą mogły ich używać, a także rejestratorów przejazdu 

skrzyżowań na czerwonym świetle straże miejskie i gminne. 24 sierpnia b.r. prezydent 

prawdopodobnie podpisał w tej sprawie nowelizację  ustawy. W związku z tym musimy 

zastanowić się nad przyszłością Straży Miejskiej. Powiedział, że nawiązał kontakt z Komendantem 

Powiatowym Policji w sprawie przekazania urządzeń rejestrujących wykroczenia drogowe. W 

sprawie przyszłości SM będzie miał propozycje dla radnych. Od decyzji Rady Miasta  będzie 

zależało, czy utrzymujemy tę formację. Burmistrz powiedział, że nie ukrywa, że chciałby ją 

utrzymać, być może w zmienionej formie.  Obecnie oczekuje na wyniki analizy finansowej dot. 

wpływów i kosztów SM, bo ma to zasadnicze znaczenie dla podejmowania decyzji  w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Klimczak poinformował, że po dość gwałtownym 

odwołaniu z funkcji prezesa PEC p. Radosława Bujaśkiewicza Komisja  Rewizyjna zebrała się 3 

lipca b.r. i wysłuchała zarówno p. Burmistrza, jak i byłego prezesa PEC. Komisja wypracowała 

swoją opinię w tej sprawie, która zostanie przekazana p. burmistrzowi i przewodniczącemu Rady.  

 

Burmistrz wyjaśnił, że skoro Komisja Rewizyjna sprawę badała, a on sam był zaproszonym 

gościem, to  nie chce wyręczać Komisji, aby poinformowała o swojej opinii. Burmistrz powiedział, 

że sądził, iż p. przewodniczący Komisji  powie coś na ten temat. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej nie zareagował na słowa burmistrza. 

 

Radna Ilona Skipor nawiązując do spotkania 30 lipca z dyr. biura ŁOM powiedziała, że w kwietniu 

Rada Miasta  podjęła uchwałę o Programie gospodarki niskoemisyjnej. Zapytała o efekty tego 

spotkania oraz o terminy wdrażania  programu w naszym mieście, gdyż ma to zasadnicze 

znaczenia dla warunków życia mieszkańców.  
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Burmistrz odpowiedział, że większość działań, które podejmujemy ze spółką PEC wpisuje się w 

realizację Programu gospodarki niskoemisyjnej. Burmistrz zapewnił, że (cytat) „nie zakopuje 

gruszek w popiele” , jednak są to bardzo skomplikowane działania, jest tu dużo niuansów i trzeba 

uważać, aby się nie poślizgnąć i popełnić błędów. Poinformował, że obecnie jest na etapie 

powoływania prezesa spółki PEC. 

 

Na pytanie radnej, jak długo to potrwa, burmistrz odpowiedział, że do początku września b.r.   

 

Radny Grzegorz Maślanko zapytał, czy jest zasadne powoływanie prezesa spółki na 3 miesiące? 

Nie lepiej dać pełnomocnictwo  odpowiedzialnemu pracownikowi PEC? Drugie pytanie dotyczy 

spotkania z władzami Oddziału PGE w sprawie  odwodnienia terenu GPZ i drogi przy GPZ. 

Chodzi o skutki finansowe  dla naszego budżetu. 

 

Burmistrz  odpowiedział, że nie miał innej możliwości po odwołaniu poprzedniego prezesa spółki. 

Zastępstwo spośród  pracowników PEC nic by nie dało, bo gdy padały pytania  w jakichkolwiek 

sprawach zawodowych, to najczęstszą odpowiedzią było „nie pamiętam”. Burmistrz wyjaśnił, że 

zmianę prezesa PEC wykonano zgodnie z zasadami wynikającymi z kodeksu spółek handlowych.            

W sprawie rozmów z Oddz. PGE burmistrz wyjaśnił, że GPZ ma dla  przyszłego rozwoju naszego 

miasta bardzo ważne znaczenie, gdyż zabezpiecza przyszłe inwestycje pod względem 

energetycznym. PGE  całość zadania finansuje z własnych środków, miasto nie angażuje tutaj ani 

złotówki. 

 

Radny Jakub Piątkowski powiedział, że o ile pamięta, to odwodnienie terenu GPZ przez miasto 

było warunkiem przystąpienia PGE do budowy GPZ. 

 

Burmistrz powiedział, że dotychczas problem z wodami deszczowymi na terenie przyszłego GPZ i 

drogi do niego nie był widoczny. Dla nas odprowadzenie wód opadowych nie stanowi wielkiego 

problemu, są to zresztą nasze zadania. Są tu dwie możliwości: albo wykopać zbiornik retencyjny, 

albo odprowadzić wody do kolektora w ul. Wodociągowej.  

 

Radny Tadeusz Barucki odniósł się do odpowiedzi p. burmistrza, że przepisy prawa nie pozwalają 

zatrudnić kogoś na zastępstwo czasowe prezesa.  Przypomniał, że całkiem niedawno p. Roman 

Sasin mógł pełnić obowiązki prezesa PEC z jednoczesnym wykonywaniem  pracy zastępcy 

burmistrza. Powiedział, że takie tłumaczenie nie przekonuje go. 

 

Burmistrz wtrącił tu wyjaśnienie, że p. Sasin  był prezesem PEC. 

 

Radny Tadeusz Barucki zapytał następnie o zatrudnienie i wynagrodzenie doradców burmistrza. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że zatrudnił dwóch pracowników naukowych Politechniki Łódzkiej na część 

etatu, ale o wynagrodzeniach pracowników nie będzie rozmawiać publicznie na sesji Rady Miasta. 

 

Radny Tadeusz Barucki przypomniał, że to są informacje publiczne, których nie można ukrywać. 

Radni chcieliby wiedzieć, jakie są efekty tych rozmów.  

 

Burmistrz zgodził się w tej sprawie z radnym. Powiedział, że jednak  nie chciałby o tym 

informować na sesji Rady Miasta z tego względu, że są prowadzone aktualnie rozmowy handlowe 

dotyczące funkcjonowania rynku usług  śmieciowych. Gdy tylko zakończą się porozumieniem, 

radni otrzymają stosowne informacje. Dodał, że nie ma tu żadnego układu towarzyskiego i 

spotkania mają charakter branżowy, dotyczący m.in. wejścia firmy Eko Region  na rynek Powiatu 
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Brzezińskiego. Poinformował, że spółka Eko Region buduje  Regionalną Instalację Przetwarzania 

Odpadów Komunalnych w pobliżu Skierniewic. Jest wiele niewiadomych i dużo jest znaków 

zapytania, tak więc za wcześnie jest, by mówić o konkretnych efektach współpracy z Eko 

Regionem. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Zofia Krawczyk zapytała, czy podczas spotkania z Wojewodą 

17 sierpnia poruszano tematy interesujące rolników, zwłaszcza skutków suszy i odszkodowań? 

 

Burmistrz odpowiedział, że spotkanie było jednak bez udziału Wojewody, nas interesował   

problem związany ze zmianą Planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Brzeziny i musiał 

wcześniej opuścić to spotkanie i nie potrafi odpowiedzieć na pytanie dot. odszkodowań za skutki 

suszy. 

 

Radny Maciej Sysa zadał pytanie, czy sprzedaż działki przy ul. Modrzewskiego  i nabycie działki 

przy ul. Nadrzecznej były uzgadniane z Radą Miasta, bo nie przypomina sobie takiej dyskusji na 

sesji? 

 

Burmistrz odpowiedział, że są to sprawy porządkujące gospodarkę terenami. Jest odpowiednia  

dokumentacja w Urzędzie Miasta – łącznie z protokołami  i można ją obejrzeć w Wydziale 

Rozwoju, Infrastruktury i Gospodarki Mieniem. 

 

Radny Maciej Sysa zapytał, czy został dotrzymany termin złożenia dokumentacji technicznej robót 

popowodziowych, bo zdaje się, że jutro mija termin i promesa może przepaść. 

 

Burmistrz odpowiedział, że wystąpił do Wojewody o przedłużenie terminu. 

 

Radny Maciej Sysa zapytał, co będzie, jeśli ten termin nie zostanie przedłużony? 

 

Burmistrz wyjaśnił, że jest w kontakcie z pracownikami Urzędu Wojewódzkiego i ma pewność, że 

sprawa będzie załatwiona pozytywnie. Dodał, ze praktycznie sprawa jest już załatwiona. 

 

Radny Zbigniew Bączyński powiedział, że informacja burmistrza z prac miedzy sesjami jest raczej 

konspektem, niż sprawozdaniem i uważa, że należałoby podawać bardziej rozwinięte informacje, 

wtedy nie byłoby tylu pytań. Zapytał, czy burmistrz jest w dalszym ciągu w Powiatowej Radzie 

Zatrudnienia? - na co burmistrz odrzekł , że już nie, bo złożył rezygnację. W dalszym ciągu 

wypowiedzi radny zapytał, czy burmistrz zatrudnia tylko dwóch doradców? 

Burmistrz odparł twierdząco. Dalszy ciąg tej dwustronnej konwersacji dotyczył projektu „Senior  

Wigor”: liczby uczestników i dofinansowania z EFS. Burmistrz powiedział, że słowa uznania 

należą się Wojewodzie i Marszałkowi Województwa Łódzkiego, gdyż ten projekt możemy 

realizować bez uszczerbku dla innych naszych zadań. Radny pochwalił burmistrza za to działanie. 

Burmistrz dodał, że tematyka klubów „Senior  Wigor” była m. in. tematami poruszana na 

spotkaniu z Wojewodą. Wyjaśnił, że powstający w ramach tego projektu klub będzie elitarny i 

będzie liczyć 20 członków, dodał, że nikt nie zabroni jednak na udział w nim wolontariuszy, także 

członków naszej Rady Senioralnej. Ostatnie w tej części sesji  pytanie radnego dotyczyło wizyty 

na naszym terenie dwóch ministrów: od bezpieczeństwa i infrastruktury. Pytał, czy burmistrz brał 

w nim udział?  

 

Burmistrz wyjaśnił, że nie był zaproszony, zresztą starosta także. 

 

Radny Tadeusz Barucki zapytał, czy dotacja na projekt „Senior Wigor” dotyczy tylko 2015 r? a co 
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z wydatkami w następnych latach? 

 

Burmistrz wyjaśnił, że z dotacji EFS możemy skorzystać  do 300 tys. zł. rocznie W następnych 

latach rozwinąć musimy naszą aktywność w staraniu się o dodatkowe środki zewnętrzne. Dlatego 

trzeba jeździć, kontaktować się, prosić, uśmiechać się i serdecznie rozmawiać,  by szukać 

dodatkowych możliwości finansowych.  

 

W tym miejscu burmistrz wyjaśnił, że mimo iż nie jest członkiem Powiatowej Rady Zatrudnienia, 

to nadal angażuje się w pomoc dla brzezińskiego PUP i pomaga p. dyrektor w rozwijaniu 

brzezińskiego rynku pracy. Dodał też, że obecnie pełni funkcję członka Krajowej Rady 

Zatrudnienia. 

 

Zastępca burmistrza Justyna Nowak udzieliła w tym miejscu informacji na pytanie radnego 

Macieja Sysy o działkę przy ul. Nadrzecznej.  Wyjaśniła, że p. radny może nie kojarzyć uchwał w 

sprawie działek , o które pytał, ponieważ zgodnie z uchwałą Rady Miasta  z 2012 r. zbycie i 

nabycie działek o wartości do 100 tys. zł nie wymaga zgody Rady. 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny Tadeusz Barucki odniósł się krytycznie do opieszałego wg. niego załatwiania spraw 

związanych z uruchomieniem strefy ekonomicznej. Temat strefy jest załatwiany od 5 lat i ciągle 

pojawiają się jakieś trudności. Teraz usłyszał o możliwości sprzedaży 10 hektarowej działki 

inwestycyjnej, czemu jest przeciwny. Prosi burmistrza o dokładną informację w  sprawie strefy 

ekonomicznej. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że nie wycofuje się z budowania strefy ekonomicznej. Przytoczył dane  ze 

„Wspólnoty” publikowane co 2 lata na temat rankingu samorządów. W wykorzystaniu środków 

europejskich na 1. mieszkańca nastąpiła wyraźna poprawa miasta  Brzeziny z 200. miejsca do 50. 

Pod względem nakładów  inwestycyjnych  jesteśmy na 70 miejscu. Natomiast nie drgnęły 

wskaźniki zamożności naszych mieszkańców, są one jedne z niższych.  Dlatego nie możemy 

zrezygnować z  pomysłu uruchomienia strefy ekonomicznej, gdyż da ona naszym mieszkańcom 

pracę i środki utrzymania. Mówienie, że chcemy sprzedawać nasze tereny inwestycyjne jest 

przekłamaniem. Natomiast prawdą jest, że dążymy do uruchomienia inwestycji fotowoltaicznej na 

działce pod Szymaniszkami na zasadzie partnerstwa publiczno – prywatnego. Jest to konieczne dla 

zdobycia środków, które ma partner biznesowy. 

Burmistrz wyjaśnił, że są 2 strefy: 

- inwestycyjna w Szymaniszkach, gdzie ma powstać farma fotowoltaiczna, 

- ekonomiczna na terenie byłej kopalni Fara II przy ul. Waryńskiego w której chcemy ulokować 4 

do 5 firm dających możliwość zatrudnienia mieszkańcom Brzezin. 

Zmieniły się niekorzystnie dla nas zasady dofinansowania w ramach RPO. Obecnie jest to 49% . 

Przy koszcie ogólnym strefy w wysokości 16 mln. zł. musielibyśmy zaangażować swoje środki  w 

2016 roku wynoszące 8 mln zł. Kolejne 8 mln zł. musielibyśmy wydać na wykonanie dróg. Tych 

pieniędzy w naszym budżecie nie mamy i musimy szukać, zmieniając nasze podejście do 

pozyskania środków finansowych, lecz nie w ramach RPO, gdyż chcemy uniknąć poważnego 

ryzyka nie wywiązania się z umów  europejskich. Dlatego dla uniknięcia dużego ryzyka 

finansowego chcemy szukać dotacji na wyższym poziomie i bez zobowiązań.  

Kolejną trudnością jest stanowisko części radnych nie popierające  zamiany działek terenu pod 

drogę niepubliczną prowadzącą do strefy. 

 

Radny Tadeusz Barucki powiedział, że nie zgadza się z częścią wypowiedzi burmistrza (cytat) 
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„Planowaliśmy co innego, zmienił się plan rzeczowo- finansowy po 5 latach”. 

 

Burmistrz  zapytał, skąd radny wziął te 5 lat? 

 

Radny Tadeusz Barucki wyjaśnił, że tyle lat burmistrz pełni swoją funkcję w naszym mieście i od 

5. lat mówi o strefie ekonomicznej. Natomiast Koluszki startowały z podobnego poziomu i szybko 

poszły ze strefą naprzód,(cytat) „a nasz budżet jest pusty jak murzyński bęben. Wydaliśmy na 

strefę kilkaset tysięcy zł i ciągle jesteśmy w dołkach startowych”. 

Burmistrz polemizował z radnym, że nie możemy porównywać się z Koluszkami, gdyż mają inne 

warunki pod względem  infrastruktury technicznej.  Powiedział, że od ok. roku znamy wartość 

infrastruktury, w jaką musi być wyposażona strefa ekonomiczna. Jest to 16 mln. zł. i zgodnie z 

zasadami nie możemy zmieniać kosztorysu.  

 

Radna Ilona Skipor zapytała o udział miasta  w układzie partnerskim. 

 

Burmistrz odpowiedział, że każda ze stron mieć będzie : miasto 50 % udziału i firma partnerska 

również. Miasto może zaoferować uzbrojone tereny i dokumentację inwestycji a partner prywatny 

zapewni finansowanie zadania. Przychody miasta  pochodzić będą ze sprzedaży energii. 

 

Radny Tadeusz Barucki powiedział, że jest przeciwny spółkom miasta  z kapitałem prywatnym. 

Powiedział (cytat) „po jaką chorobę potrzebny jest nam oferent z Niemiec. Jako przykład podał 

spółkę Powiatowe Centrum Zdrowia w której powiat traci kolejne udziały  na rzecz prywatnego 

inwestora. 

 

Burmistrz skrytykował postawę radnego Tadeusza Baruckiego mówiąc, że nie ma innej drogi 

rozwoju strefy ekonomicznej, na co radny przypomniał burmistrzowi prowadzenie przez niego 

jako wicestarosty spraw prywatyzacji szpitala. 

 

Burmistrz wytknął radnemu Baruckiemu stosowanie w dyskusji (cytat) „prywatnych wycieczek”. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że sprawy szpitala nie należą do naszej kompetencji i prosił 

o przerwanie toczonej polemiki. 

 

Radny Maciej Sysa twierdził, że na posiedzeniu  Komisji Spraw Społecznych była mowa o 

sprzedaży terenu w strefie inwestycyjnej jakiejś zagranicznej spółce. 

 

Burmistrz odpowiedział, że nie dotyczy to terenu strefy ekonomicznej. Wyjaśnił, że nie mówimy o 

sprzedaży terenu ze strefy inwestycyjnej Fara II, tylko o terenie w Szymaniszkach, którym jest 

zainteresowana szwajcarsko-niemiecka  spółka „luxra”.  

 

Radny Maciej Sysa zwrócił się bezpośrednio  do insp. Janusza Sidora, czy mógłby udostępnić mu 

nagranie audio z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, o ile było nagrywane na dyktafonie. 

 

Insp. Janusz Sidor poinformował, że nie obsługiwał tego posiedzenia  komisji, tylko pracująca w 

biurze  Rady koleżanka.  

 

Burmistrz powiedział radnemu, aby  zwrócił się do niego, bo to burmistrz jest  decydentem, a nie 

pracownik Urzędu Miasta. 
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Radny Maciej Sysa zwrócił się więc do burmistrza o udostępnienie nagrania audio z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych. 

 

Burmistrz odparł, że zgodnie z regulaminem otrzyma  stosowny protokół w tej sprawie po jego 

sporządzeniu i podpisaniu. 

 

Radny Maciej Sysa nadal upierał się o nagranie dźwiękowe z sesji, ale burmistrz odpowiedział mu, 

że postępuje zgodnie z regulaminem. 

 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic wyjaśniła, że w sprawie, o którą pyta radny  była na 

posiedzeniu tej komisji i zabierała głos w przedmiotowej sprawie. Być może  wtedy wystąpiło 

jakieś przekłamanie informacji, albo radny źle zrozumiał wypowiedź. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie następnych interpelacji. 

 

Radny Tadeusz Klimczak zwrócił się do burmistrza w imieniu mieszkańców ul. Żeromskiego w 

sprawie przebudowy nieutwardzonego odcinka ul. Żeromskiego. Powiedział, że zdarza się iż w tę 

ulicę wjeżdżają duże składy ciężarowe, które mają potem problemy z zawróceniem. Podjął 

następnie temat potrzeby właściwego, trwałego załatwienia sprawy upamiętnienia osoby św. Jana 

Pawła II na placu jego imienia. Odtwarzanie po raz trzeci nietrwałego i nieudanego wizerunku 

papieża w nietrwałym szkle mija się z celowością i oczekiwaniem mieszkańców Brzezin. Trzecią 

zgłoszoną interpelacją była sprawa urządzenia w rejonie targowiska miejskiego miejsc 

parkingowych dla osób niepełnosprawnych. 

 

Odpowiadając na w/w zagadnienia burmistrz powiedział: 

- zniszczony przez wandali wizerunek św. Jana Pawła II powinien być jednak odtworzony, gdyż 

okres trwałości projektu – 5 lat – jeszcze nie minął, dopiero po tym okresie można dokonywać 

zmian na Pl. Jana Pawła II, 

- poruszony przez radnego temat  dokończenia budowy ul. Żeromskiego jest kolejną zgłaszaną 

inwestycją drogową w mieście i mógłby być przedmiotem budżetu obywatelskiego w kolejnych 

latach, z tym, że zamierzamy na razie zmienić formułę budżetu obywatelskiego i skupić się na 

zadaniach tzw. miękkich, 

- w naszym mieście powstaje coraz więcej miejsc parkingowych, także przystosowanych dla osób 

niepełnosprawnych.  W rejonie targowiska rzeczywiście brakuje takich miejsc. Planowana 

inwestycja przebudowy rynku (targowiska) na pewno uwzględni miejsca parkingowe dla 

kierowców niepełnosprawnych, na razie sprawę można rozwiązać wyznaczając przy targowisku na 

ulicy namalowane koperty. 

 

W trybie ad vocem radny Tadeusz Klimczak wyjaśnił, że jako radny z rejonu obejmującego m.in. 

ul. Żeromskiego przekazuje interpelację  panu burmistrzowi w imieniu wyborców. 

 

Radna Ilona Skipor zapytała, czy nasz samorząd został zgłoszony do konkursu PZU p.n. 

„Bezpieczne miasto”, który dotyczy działań nad poprawą stanu przejść dla pieszych. 

Zaproponowała, aby pilnie dokończyć zadanie z budżetu obywatelskiego -  remont  kamienicy 

przy Staszica 8,  bo tam mieszkają ludzie. Natomiast  miasteczko ruchu drogowego nie jest 

zdaniem radnej sprawą pilną i jego budowa mogłaby trochę poczekać. Zapytała też kiedy 

uhonorujemy zespół zawodniczek z KS Hokej Start Brzeziny. 

 

Burmistrz odnosząc się do opinii radnej wyjaśnił, że  to mieszkańcy wyznaczają priorytety a nie 

burmistrz. Realizacja zwycięskiego zadania – miasteczka ruchu drogowego odwlekła się, ponieważ 
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wystąpił błąd w obliczeniu kosztów i należy dodatkowo przeznaczyć 20 tys. zł. z budżetu miasta 

aby to zadanie można było jeszcze w tym roku oddać. Zespół hokeistek na trawie chcemy gościć 

na kolejnej sesji Rady w końcu  września b.r. W sprawie remontu budynku przy ul. Staszica 8 

burmistrz wyjaśnił, że przekazał pismo w tej sprawie prezesowi spółki TBS i oczekuje na 

odpowiedź. W sprawie konkursu  dot. bezpieczeństw pieszych na przejściach burmistrz przeprosił, 

że obecnie nie wypowie się, ponieważ po prostu nie ma wiedzy na ten temat. 

 

Radna Grażyna Pietrasik wnioskuje w imieniu mieszkańców o cofnięcie zgody na sprzedaż nocną 

alkoholu w sklepie przy ul Modrzewskiego, z powodu notorycznego zakłócania ciszy nocnej w 

tym rejonie miasta. Radna zgłosiła pretensję do MPK w Łodzi w sprawie braku informacji o 

zmianie rozkładu jazdy linii nr 90 od 1 sierpnia b.r. Prosiła w tej sprawie o interwencję u 

przewoźnika. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że zmiana kursowania linii MPK nr 90 zapewne zależy od frekwencji 

pasażerów. Zgodził się ze zdaniem radnej, że powinna być odpowiednio wcześniej informacja 

przewoźnika dla pasażerów o zmianach w funkcjonowaniu linii. Musimy tez liczyć się z interesami 

pasażerów gmin Brzeziny i Andrespol. W sprawie wniosku mieszkańców o zakaz nocnego handlu 

alkoholem w punkcie przy ul. Modrzewskiego burmistrz wyjaśnił, że nie chciałby, aby ograniczać 

swobody  mieszkańcom, zwłaszcza młodzieży. Zachęca wnioskodawców do współpracy z Policją, 

aby nie zakłócano ciszy nocnej. 

 

Radny Jakub Piątkowski nawiązał do obietnicy sporządzenia harmonogramu remontów dróg 

nieutwardzonych. Prosił o spełnienie danego słowa przez panią zastępcę burmistrza.  

 

Zastępca burmistrza Justyna Nowak odpowiedziała, że tego planu na razie nie ma, chcemy, aby w 

oparciu o analizę potrzeb i możliwości finansowych  budżetu  taki plan przedstawić od początku 

2016 r., gdyż obecnie nie mamy możliwości finansowych. W chwili obecnej wykonujemy siłami 

Spółdzielni Socjalnej bieżące naprawy dróg. 

 

Radny Jakub Piątkowski prosił o dotrzymywanie danego publicznie słowa. 

 

Zastępca burmistrza prosiła o zgłaszanie na piśmie w terminie do końca września propozycji 

remontów dróg z podaniem nazw ulic. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Krawczyk zapytała, czy należy powtarzać wniosek o remont np. 

ul. Leśnej, skoro robiła to wcześniej? Otrzymała odpowiedź twierdzącą gdyż propozycje 

wydatków na remonty dróg są odnoszone do wydatków budżetu na dany rok. 

 

 

Radny Zbigniew Bączyński poruszył kilka tematów: 

- brak oznakowania pionowego na ulicach osiedla przy ul. Polnej, co należałoby poprawić, 

- brak obwodnicy drogowej Brzezin w planach rządowych do 2023 r., co można było zauważyć 

analizując wyniki wyjazdowego posiedzenia rządu premier Ewy Kopacz w Łodzi w dniu 14 lipca 

b.r., nie powinniśmy się z tym stanowiskiem godzić i nadal podtrzymywać potrzebę 

wyprowadzenia poza miasto ruchu ciężkiego transportu samochodowego, 

- brak oświetlenia ulicznego w ul. Ogrodowej, jest to droga niebezpieczna dla poruszających się – 

zwłaszcza w nocy, nieutwardzona, pełna dziur; mieszkańcy tej ulicy oczekują ujęcia tego tematu w 

planach miasta, 

- wyraźnie odczuwalny przez mieszkańców fetor,  pochodzący z wylewanej  przez rolnika 

gnojówki na pole przylegające do osiedli mieszkaniowych wokół ul. Sienkiewicza, 
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- dalszą bezczynność Rady Miasta w sprawie skargi internetowej. 

 

Burmistrz odniósł się do przedstawionych przez radnego spraw, mówiąc, że:  

- nie rezygnujemy z obwodnicy drogowej miasta, być może, po oddaniu do użytku skrzyżowania 

autostrad A-1 i A – 2, gdy nie zmniejszy się uciążliwość ciężkiego ruchu przez centrum Brzezin, 

ogłosimy referendum lokalne; 

- w mieście są starsze od ul. Ogrodowej drogi czekające już 20 do 30 lat – nowsze drogi mogą 

poczekać, 

- planujemy wykonać przegląd oznakowania ulic w mieście i wtedy poinformujemy o zmianach, 

czy uzupełnieniach oznakowania dróg. 

Burmistrz poprosił swoją zastępczynię o wyjaśnienie zgłoszonych uciążliwości zapachowych. Nie 

odniósł się do tematu dot. skargi internetowej. 

 

Zastępca burmistrza powiedziała, że nie zauważyła, aby drastycznie pogorszyła się ostatnio jakość 

powietrza w mieście, ale zajmie się wyjaśnieniem tego problemu.    

 

Radny Tadeusz Barucki potwierdził, że na osiedlach wokół ul. Głowackiego i Przedwiośnie można 

było wyczuć wyraźny fetor. 

 

Radny Grzegorz Maślanko zwrócił uwagę burmistrza na  jego częstą nieobecność na posiedzeniach 

komisji Rady Miasta. Tę lukę starają się zapełnić pani skarbnik, pani sekretarz czy naczelnicy lub 

pracownicy wydziałów. Nie zawsze mogą odnieść się do tematów, o których w końcu decyduje 

kompetentnie burmistrz. Zapytał następnie, jakie są przyczyny rezygnacji z remontu ul. Bohaterów 

Warszawy i przeznaczenia środków budżetu miasta na rzecz ulic Leśnej i Ludowej. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że nie zawsze może uczestniczyć w obradach komisji, gdy ma poumawiane 

kontakty z ważnymi decydentami środków zewnętrznych,  reprezentuje nasze miasto w organach 

Związku Miast Polskich, organach  aglomeracji łódzkiej lub bierze udział w spotkaniach 

biznesowych, reprezentując nasz samorząd. (Cytat) „Gdy nie mogę uczestniczyć w komisjach, 

zawsze deleguję kompetentnych  i odpowiedzialnych pracowników Urzędu Miasta.” 

W sprawie zmiany kolejności wykonywanych remontów dróg powiedział, że  zgłosił taką 

inicjatywę, bo miał do tego prawo. Stan techniczny ulicy Bohaterów Warszawy nie jest znowu taki 

zły, dodatkowo skomplikowała się sytuacja finansowa  budżetu miasta i nie można było bez 

zastanowienia się wydać 1,2 mln zł na schetynówkę. Dokumentacja na ul. Boh. Warszawy jest 

aktualna i zostanie wykorzystana. Wzięto również pod uwagę, że ul. Leśna i Ludowa są na 

obrzeżach miasta, ale mieszka tam także wielu naszych mieszkańców od wielu lat czekających na 

poprawę stanu tych ulic. 

 

Radny Grzegorz Maślanko powiedział (cytat)  „to jest pańskie zdanie, jeszcze głos w tej sprawie 

ma Rada Miasta”. Radny zapytał, czy jest możliwość skrócenia czasu pracy Urzędu Miasta, ze 

względu na wysokie upały? 

 

Burmistrz odpowiedział, że swoją inicjatywę dot. zmiany kolejności remontów dróg konsultował z 

niektórymi radnymi i dlatego zdecydował o zmianie. Przypomniał, że do końca września b.r. jest 

czas na składanie wniosków do budżetu przyszłego roku. Odpowiadając na wniosek o skrócenie 

czasu pracy Urzędu, jeśli zajdzie taka potrzeba, będzie można dostosować czas pracy do warunków 

zewnętrznych. 

 

Radna Grażyna Pietrasik przypomniała, że padł wniosek o wykonanie oświetlenia i równania drogi 

nieutwardzonej w ul. Ogrodowej, a radny Zbigniew Bączyński zapytał, czy jest odpowiedź 
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Dyrekcji Dróg Krajowych w sprawie petycji mieszkańców dot. obwodnicy DK 72. Oczekuje też 

odpowiedzi na bezczynność w sprawie skargi internetowej. 

 

Radna Ilona Skipor zwróciła uwagę na brak oświetlenia ul. Wodociągowej oraz na  kiepski stan 

pasów  na przyjściach dla pieszych. Radna dziwiła się, że w wielu miastach można było schłodzić 

upały przy pomocy kurtyn wodnych, tylko nie u nas, że nie podlewano dostatecznie kwiatów i 

niedawno posadzonych drzew, zapytała też o termin oddania do użytku  budynku socjalnego. 

 

Na w/w pytania starała się odpowiedzieć naczelnik Wydziału Rozwoju p. Monika Kuźmicka 

Szczech. Wyjaśniła, że wykonanie oświetlenia ulicy jest kosztowną inwestycją, której na razie nie 

ma w planach. 

Przejścia dla pieszych na ulicach należących do miasta  będą odnawiane przed rozpoczęciem roku 

szkolnego. 

Wyjaśniła, że Spółdzielnia Socjalna ma stałe zlecenie na podlewanie kwiatów i niedawno 

posadzonych drzewek i wykonuje te prace wcześnie rano, tak, że tego nie można zobaczyć w godz. 

późniejszych. 

Budynek socjalny był  przygotowany praktycznie do oddania w terminie do końca sierpnia b.r.,  

pojawiły się jednak pewne problemy techniczne, które trzeba pokonać. 

 

Radny Maciej Sysa zapytał o naturę tych problemów.  

 

Naczelnik Wydziału RI wyjaśniła, że do końca sierpnia może nie być wszystkich odbiorów. 

 

Radny Krzysztof Jeske  wnioskował o uformowanie korony wierzby przy Gimnazjum, która zbyt 

się rozrosła. Zapytał, czy wobec panującej suszy i nie wykonywania koszenia trawników nie 

można wykorzystać pracowników Spółdzielni Socjalnej do poprawy stanu czystości ulic, które wg. 

niego są zaśmiecone. 

 

Radna Grażyna Pietrasik poparła wniosek  radnego Jakuba Piątkowskiego w sprawie opracowania 

harmonogramu remontów ulic. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że ze względu na  brak środków na zapewnienie wkładu własnego na drogie 

remonty i przebudowy ulic, wycofujemy się z dużych inwestycji drogowych.     

 

 

7. Odpowiedzi na interpelacje 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są radni, którzy nie otrzymali odpowiedzi na zgłoszone 

interpelacje, bądź są niezadowoleni z otrzymanych pism? 

 

Radna Grażyna Pietrasik zgłosiła, że nie otrzymała odpowiedzi na temat oznakowania przejść dla 

pieszych na drodze krajowej nr 72 oraz w sprawie porządku na przystanku autobusowym przy 

wyjeździe z Brzezin w kierunku Warszawy na ul. Sienkiewicza za skrzyżowaniem z ul. 

Dąbrowskiego. 

 

Zastępca burmistrza Justyna Nowak wyjaśniła, że właśnie odpowiedź na tę interpelację nadeszła 

we wczorajszej korespondencji i radna otrzyma  w tej sprawie wyjaśnienie 
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8. Sprawozdania z realizacji planów pracy za I półrocze 2015 r. 

 

8.1)  Rady Miasta 

 

Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Kędzia przedstawił sprawozdanie z prac Rady Miasta 

Brzeziny za okres I półrocza 2015 r. W załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, żeRada Miasta pracowała w I półroczu 2015 r. w oparciu o plan 

pracy przyjęty uchwałą nr III/16/2014 z 29 XII 2014 r. Zaplanowano 6 posiedzeń, odbyło się 8 

posiedzeń. Podjęto 47 uchwał. Średnia frekwencja wyniosła 94,2 %. Czas trwania 48 godz. 

(przeciętnie sesja trwała 6 godz.) 

 

29 stycznia 2015 r. 

Na styczniowej sesji nastąpiło uchwalenie: 

-budżetu Miasta Brzeziny na 2015 r., 

-Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2015 r., 

-Miejskiego Program Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok, 

-Miejskiego Program Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 rok. 

Frekwencja wyniosła 93%, nieobecny był Zbigniew Bączyński. Podjęto 5 uchwał, sesja trwała 4,5 

godz.  

 

26 lutego 2015 r. 

W części uroczystej – uczczono pamięć Honorowego Obywatela Miasta Brzeziny Stanisława 

Pacho. Uchwalono  Plan Aglomeracji Brzeziny, przyjęto informację o działalności CPiK, MBP i 

Muzeum Regionalnego, przyjęto informację o stanie bezpieczeństwa publicznego i p.poż. 

Frekwencja wyniosła 100%. Podjęto 5 uchwał, sesja trwała 7 godz. 

 

26 marca 2015 r. 

Przyjęto informację o stanie bezrobocia w 2014 roku oraz przyjęto sprawozdania: z działalności 

MOPS za 2014 rok i z realizacji Miejskich Programów: Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Wspierania Rodziny za 2014 rok. Frekwencja wyniosła 87%, nieobecni radni to Michał 

Dróżdż i Krzysztof Jeske. Podjęto 6 uchwał, sesja trwała 8 godz. 

 

14 kwietnia 2015 r. 

Odbyła się sesja nadzwyczajna poświęcona systemowi gospodarowania odpadami komunalnymi 

Odwołanie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Michała Dróżdża na skutek jego rezygnacji, 

dokonano wyboru nowego przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Tadeusza Klimczaka. Podjęto 

7 uchwał. Frekwencja wyniosła 100%,  Sesja trwała 2,5 godz. 

 

23 kwietnia 2015 r. 

Sesja wyjazdowa Rady Miasta odbyła się w Muzeum Regionalnym. Rada przyjęła sprawozdanie z 

realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi Miasta Brzeziny za 2014 r., 

informację o stanie dróg w mieście, podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg, 

sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2008-2014, 

informację dotyczącą zaopatrzenia w wodę, centralne ogrzewanie i ciepłą wodę nieruchomości 

położonych przy ul. M. Skłodowskiej-Curie 10, 12 i 14, przyjęto Plan Gospodarki Niskoemisyjnej. 

Podjęto 7 uchwał, frekwencja  wyniosła 93%. 

Nieobecny radny to Michał Dróżdż. Sesja trwała 7 godz. 
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8 maja 2015 r. 

Odbyła się sesja nadzwyczajna zwołana na wniosek  6 radnych w sprawie przedstawienia 

informacji nt. skutków nawałnicy, jaka miała miejsce na terenie miasta 28 kwietnia. 

Frekwencja wyniosła 100%, sesja trwała 3 godz. 

 

28 maja 2015 r. 

Sesja miała część uroczystą: 

-wystąpiły dzieci podopieczne Świetlicy Środowiskowo-Terapeutycznej „Świetlik” w 

przedstawieniu pt.: „Krótka historia o ekologii”, 

-wręczono medale za długoletnie pożycie dwóm parom małżeńskim,  

-wystąpił z okolicznościowym referatem przewodniczący Rady Miasta z okazji Dnia Samorządu 

Terytorialnego.                                                                                                                                   

W części roboczej przyjęto informację o funkcjonowaniu spółek miejskich i Spółdzielni Socjalnej 

Communal Service za rok 2014, informację o funkcjonowaniu placówek oświaty i wychowania w 

roku szkolnym 2014/2015, omówiono potrzeby finansowe i rzeczowe na rok szkolny 2015/2016. 

Podjęto 5 uchwał, frekwencja wyniosła  93 %, nieobecny na sesji był radny Krzysztof Jeske, sesja 

trwała 9 godz. 

 

25 czerwca 2015 r. 

Odbyła się sesja absolutoryjna, podczas której Rada przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu 

Miasta Brzeziny za 2014 rok i udzieliła absolutorium burmistrzowi Marcinowi Plucie. 

Uchwalono plany pracy Rady Miasta i komisji na II półrocze 2015 r. Łącznie podjęto 12 uchwał. 

Frekwencja wyniosła 87 %. Nieobecni radni: Andrzej Kurczewski, Michał Dróżdż. Sesja trwała 7 

godz. 

 

 

Po złożeniu sprawozdania przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają do niego uwagi. 

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu 

 

 

8.2) Komisji Rewizyjnej 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Klimczak złożył sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

W załączeniu. 

 

Powiedział, że Komisja pracowała w oparciu o plan pracy, przyjęty uchwałą nr III/17/2014 z 29 

grudnia 2014 r. Odbyło się 8 posiedzeń na 6 planowanych. Przeciętna frekwencja na posiedzeniach 

wyniosła 90 %. 

 

27 stycznia 2015 r.: 

Zaopiniowano budżet Miasta Brzeziny na 2015 rok. 

 

24 lutego 2015 r. 

Komisja dokonała kontroli realizacji inwestycji zrealizowanych w 2014 r. oraz zaopiniowała nowe 

stawki opłat za odbiór odpadów komunalnych. 

 

24 marca 2015 r. 

Dokonano kontroli wykonania planu dochodów i wydatków Straży Miejskiej za 2014 rok. 
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14 kwietnia 2015 r.  

Odbyło się posiedzenie nieplanowane, w trakcie obrad VII nadzwyczajnej sesji Rady. Wskutek 

złożenia rezygnacji przez przewodniczącego Komisji Michała Dróżdża, zaproponowano wybór 

nowego przewodniczącego Komisji Tadeusza Klimczaka. 

 

21 kwietnia 2015 r.  

Dokonano kontroli dotacji udzielonych organizacjom pozarządowym za rok 2014. 

 

 

27 maja 2015 r. 

Komisja zapoznała się z wnioskami  pozostałych komisji Rady w sprawie projektu  zmian budżetu 

i zmian w budżecie miasta Brzeziny na 2014 rok. 

 

2 czerwca 2015 r.  

Zaopiniowano wykonanie budżetu za 2014 rok, Komisja zapoznała się z opinią RIO  nt. 

wykonania budżetu, przyjęto informację o stanie mienia komunalnego i  sprawozdania 

finansowego. Komisja opracowała wniosek do RIO i do Rady Miasta w sprawie udzielenia 

absolutorium burmistrzowi za 2014 r. 

 

24 czerwca 2015 r. 

Przyjęto propozycje do planu planów pracy Komisji na II półrocze 2015 r. 

 

 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Stwierdził brak zgłoszeń. 

 

 

8.3)  Komisji Finansowo – Budżetowej 

 

Przewodniczący Komisji Jakub Piątkowski przedstawił wykonanie zadań zaplanowanych na I poł. 

2015 r. W załączeniu. 

 

Komisja pracowała w oparciu o plan pracy, przyjęty uchwałą nr III/18/2015 z 29 grudnia 2014 

roku. Zaplanowano 6 posiedzeń, odbyło się  ich  7.  

Przeciętna frekwencja na posiedzeniach  94,3% 

 

26 stycznia 2015 r.: 

Zaopiniowano budżet Miasta Brzeziny na 2015 rok oraz Wieloletnią Prognozę Finansową na 2015 

rok 

 

20 lutego 2015 r. 

Przyjęto informację o kosztach działalności Centrum Kultury Fizycznej, Straży Miejskiej oraz 

Centrum Promocji i Kultury w 2014 roku. Zaopiniowano nowe stawki opłat za odbiór odpadów 

komunalnych. 

 

24 marca 2015 r. 

Przyjęto informację na temat kosztów MOPS za 2014 r. oraz informację na temat kosztów 650-

lecia (ze szczególnym uwzględnieniem Dni Brzezin 2014), zaopiniowano nowe stawki opłat za 

odbiór odpadów komunalnych. 
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14 kwietnia 

Na posiedzeniu  nieplanowanym zaopiniowano projekt uchwały ws. wniesienia wkładu 

pieniężnego do TBS. 

 

20 kwietnia 2015 r. 

Przyjęto informację o stanie dróg w mieście, podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg. 

Zaopiniowano projekty uchwał ws. zmian budżetu i zmiany WPF. 

 

25 maja 2015 r. 

Przyjęto informację o funkcjonowaniu spółek miejskich i Spółdzielni Socjalnej za 2014 r., 

przyjęto informację o potrzebach finansowych i rzeczowych placówek oświaty i wychowania w 

roku szkolnym 2014/2015. 

 

22 czerwca 2015 r. 

Zaopiniowano projekt planu pracy Komisji na II półrocze 2015 r., zaopiniowano sprawozdanie z 

wykonania budżetu za 2014 rok, przyjęto informację o stanie i zmianach mienia komunalnego za 

2014 r. 

 

Na zapytanie przewodniczącego Rady o głosy w dyskusji nikt z radnych nie zareagował. 

 

8.4)  Komisji Rozwoju Gospodarczego 

 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Maślanko przedstawił realizację zadań zaplanowanych na I 

półrocze 2015 r. – w załączeniu. 

 

Komisja pracowała w oparciu o plan pracy, przyjęty uchwałą nr III/19/2014 z 29 grudnia 2014 r. 

Odbyło się  8  posiedzeń na 6 planowanych. Przeciętna frekwencja na posiedzeniach Komisji 

wyniosła  85 %. 

 

28 stycznia 2015 

Komisja zaopiniowała  budżet Miasta Brzeziny na 2015 rok oraz cennik za opłaty z zakresu 

gospodarki komunalnej wykonywane przez Spółdzielnię Socjalną Communal Service dotyczące 

zimowego utrzymania dróg. 

 

25 lutego 2015 r. 

Przyjęto informację nt. zaawansowania inwestycji budowy domu socjalnego oraz zaopiniowano 

nowe stawki opłat za odbiór odpadów komunalnych. 

 

20 marca 2015 r. 

Przyjęto informację o stanie bezrobocia w 2014 roku, zaopiniowano projekty uchwał związane z 

systemem gospodarowania odpadami komunalnymi, zaopiniowano wstępną lokalizację nowych 

przystanków linii MPK nr 90. 

 

23 marca 2015 r. 

Na dodatkowym, otwartym posiedzeniu,  zapoznano mieszkańców z systemem gospodarowania 

odpadami komunalnymi. 

 

13 kwietnia 

Na posiedzeniu nieplanowanym  zaopiniowano projekty uchwał ws. gospodarowania odpadami 
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komunalnymi. 

 

22 kwietnia 2015 r.  

Przyjęto informację o stanie dróg w mieście, podsumowana została akcja zimowego utrzymania 

dróg. 

 

26 maja 

Przyjęto informację o funkcjonowaniu spółek miejskich i Spółdzielni Socjalnej za 2014 r. 

 

23 czerwca 2015 r.  

Przyjęto propozycję planu pracy Komisji na II półrocze 2015 r., zaopiniowano sprawozdania z 

wykonania budżetu, przyjęto informacęi o stanie i zmianach mienia komunalnego.  

 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi lub wypowiedzi do przedstawionego materiału.  Stwierdził 

brak zgłoszeń.  

 

8.5) Komisji Spraw Społecznych 

 

Zastępujący przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych radny Przemysław Maślanko odczytał 

sprawozdanie Komisji z prac za I półrocze 2015 r. - w załączeniu. 

 

Komisja pracowała w oparciu o plan pracy, przyjęty uchwałą nr III/20/2014 z 29 grudnia 2014 r. 

Odbyło się 7 posiedzeń na 6 planowanych. Przeciętna frekwencja na posiedzeniach wyniosła  

97,6 %. 

 

 

26 stycznia 2015 roku: 

Zaopiniowano budżet Miasta Brzeziny na 2015 r. w zakresie spraw społecznych, Miejski Program 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok oraz Miejski Program Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2015 rok. 

 

24 lutego 2015 r. 

Zaopiniowano sprawozdania z realizacji Miejskich Programów: Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok. Zaopiniowano nowe 

stawki opłat za odbiór odpadów komunalnych. Przyjęto informację o stanie bezpieczeństwa 

publicznego w mieście. 

 

25 marca 2015 r. 

Przyjęto informację o stanie bezrobocia w 2014 r., zaopiniowano sprawozdania: 

- z działalności MOPS za 2014 r., 

- z realizacji Miejskich Programów: Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Wspierania Rodziny 

za 2014 r.. 

Komisja zaopiniowała nowe stawki opłat za odbiór odpadów komunalnych 

 

8 kwietnia 2015 r. 

Na posiedzeniu nieplanowanym Komisja zaopiniowała Strategęi Rozwiązywania Problemów 

Społecznych. 

 

22 kwietnia 2015 r. 

Zaopiniowano sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
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Miasta Brzeziny za 2014 r., przyjęto Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej Miasta Brzeziny za 2014 

r., zaopiniowano sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na 

lata 2008-2014, zaopiniowano Strategię Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2015-

2020. 

 

25 maja 2015 r. 

Przyjęto informację o funkcjonowaniu Spółdzielni Socjalnej w 2014 r. 

 

22 czerwca 2015 r. 

Przyjęto propozycje planu pracy Komisji na II półrocze 2015 r. oraz 

zaopiniowano sprawozdanie z wykonania budżetu w dziedzinie spraw społecznych. 

 

Zapytał następnie, czy radni mają uwagi do przedstawionego sprawozdania?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu 

 

8.6)  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

 

Przewodniczący  Komisji Przemysław Maślanko przedstawił realizację zadań Komisji 

wykonanych w I połowie 2015 r. W załączeniu. 

 

Komisja pracowała w oparciu o plan pracy, przyjęty uchwałą nr III/21/2014 z 29 grudnia 2014 r. 

Odbyło się 6 posiedzeń. Przeciętna frekwencja na posiedzeniach 96,7 %. 

 

28 stycznia 2015 r. 

Zaopiniowano projekt budżetu Miasta Brzeziny na 2015 rok oraz projekt  zmian w Statucie CPiK. 

 

25 lutego 2015 r. 

Przyjęto informację o funkcjonowaniu placówek kultury MBP, Muzeum Regionalne, CPiK za 

2014 rok. Przyjęto informację nt. potrzeb rzeczowych i finansowych ww. placówek kultury. 

 

25 marca 2015 r. 

Przyjęto informację o realizacji programu ferii zimowych 2014/2015 przez CPiK, MOPS, CKF, 

Muzeum Regionalne. 

 

20 kwietnia 2015 r. 

Zaopiniowano sprawozdania z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

Miasta Brzeziny za 2014 r. 

 

27 maja 2015 r. 

Przyjęto informację o potrzebach finansowych i rzeczowych placówek oświaty i wychowania w 

roku szkolnym 2014/2015 oraz informację o przygotowaniu placówek oświaty, kultury i sportu do 

wakacji. 

 

24 czerwca 2015 r. 

Przyjęto propozycje do planu pracy Komisji na II półrocze 2015 r. 

zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 r. w dziedzinie oświaty, kultury i 

sportu. 

 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi lub wypowiedzi do przedstawionego materiału.  Stwierdził 
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brak zgłoszeń.  

 

8.7)  z dyżurów radnych 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miasta Zofia Krawczyk złożyła sprawozdanie z przyjęć 

interesantów w trakcie dyżurów radnych w okresie I półrocza 2015 r. W załączeniu. 

Powiedziała, że dyżury odbywały się co 2 tygodnie – w środy w godz. od 16 – 18. Informacja o 

dyżurach radnych ukazywała się w każdym numerze BIS, ponadto harmonogram dyżurów jest 

publikowany na stronie internetowej Miasta Brzeziny. Następnie omówiła grupy problemów, z 

jakimi zwracali się mieszkańcy. W większości są to sprawy bytowe mieszkańców.  Są to m. in.:  

- sprawy mieszkaniowe takie  (uzyskanie prawa do lokalu socjalnego i komunalnego, istnienie 

pustostanów w zasobach TBS, pomoc dla młodych osób opuszczających domy dziecka) 

- sprawy braku pracy, zwłaszcza dla ludzi młodych, 

- zły stan techniczny dachów wielu budynków TBS( zalewanie mieszkań), 

- prośby o rozwinięcie ulg dla seniorów chcących korzystać z różnych usług oferowanych 

mieszkańcom przez miasto (utworzenie Karty Seniora). 

 

Zgłaszane są również problemy związane z bezpieczeństwem mieszkańców, takie jak: 

- bezpieczeństwo pieszych na ulicach (oznakowanie poziome przejść), nasilony ruch drogowy 

ciężarówek, 

- nienajlepszej jakości naprawy ulic i chodników, brak możliwości przejścia i przejazdu ul. 

Malowniczą, 

- brak oświetlenia ulicznego (ul. Wodociągowa, Słoneczna, Ogrodowa,  Kulczyńskiego za 

pływalnią), 

- brak kanalizacji burzowej (ul. Sejmu Wlk.), 

- karanie mandatami przez patrole policyjne za chwilowe zatrzymywanie się samochodów 

dostawczych do sklepów i aptek,  

- brak w BIS kroniki policyjnej. 

   

Poruszano także tematy utrzymania infrastruktury miejskiej dot: 

-czystości i porządku (zaśmiecone miejscami ulice, place, dzikie wysypiska śmieci, nie sprzątanie 

przez właścicieli psów odchodów na chodnikach, skwerach i trawnikach), 

- brak dostatecznej ilości ławek i koszy na śmieci, brak oświetlenia części parku miejskiego. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady prosiła o w miarę bezzwłoczną reakcję administracji miasta, której 

przekazywane są  nazajutrz pisemne  informacje spisane przez dyżurujących radnych. W kilku 

przypadkach radni wzięli udział w wizjach lokalnych, co przyczyniło się do załatwienia sprawy na 

miejscu  (interwencje z udziałem wiceprzewodniczących  Andrzeja Kurczewskiego i Zofii 

Krawczyk).  

 

Poinformowała ,że Przewodniczący Rady Grzegorz Kędzia odbywa swoje dyżury w ostatni 

poniedziałek miesiąca w godz. 16 -18. 

 

W tym miejscu radny Tadeusz Klimczak oświadczył, że wybrał inną drogę komunikowania się z 

mieszkańcami, poprzez bezpośredni kontakt w swoim okręgu wyborczym – w ich miejscu 

zamieszkania, bądź u siebie w domu. Radny poinformował, że złożył 11 interpelacji, 19 wniosków 

i 6 interwencji. 
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9. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych Miasta  Brzeziny i prezesów spółek 

miejskich. 

 

Radny Andrzej Kurczewski  zadał pytanie prezesowi spółki TBS, dlaczego wymieniane są w 

mieszkaniach wodomierze, które nie utraciły terminu ważności? Zapytał, dlaczego wymiany 

wodomierzy dokonuje firma zewnętrzna, skoro na etacie spółki jest zatrudniony hydraulik? 

 

Prezes Tomasz Miazek wyjaśnił, że w zasobach mieszkaniowych spółki wymieniane są 

wodomierze starego typu, którym w większości kończy się legalizacja. Wszystkie wspólnoty 

wyraziły na to zgodę. W tym roku wymienione będą wodomierze w 30 budynkach i reszta w roku 

następnym. Wymiany wodomierzy wykonuje firma zewnętrzna, gdyż dla dokładności pomiarów 

powinny być założone urządzenia jednego typu. Są to wodomierze odczytywane drogą radiową. 

Jeden pracownik nie dałby rady wykonać takiego zadania o dużym zakresie pracy. 

 

Radna Ilona Skipor zapytała o termin zakończenia remontu budynku przy ul. Staszica 8, w tej 

części gdzie jest wspólnota.  

  

Prezes TBS Tomasz Miazek odpowiedział, że środki, które spółka otrzymała z budżetu miasta w 

wysokości 200 tys. zł na podwyższenie kapitału spółki zostaną wykorzystane na remont budynku 

przy ul. Staszica 8, z tego część na roboty, gdzie mieszkania ma wspólnota  (w tym p. Klazińska 

inicjatorka zadania do budżetu obywatelskiego). Prezes podał przybliżony termin zakończenia tej 

części robót, o którą pyta radna – 15 do 30 październik tego roku. Powiedział, że   pozostałe środki 

przeznaczone będą na remont budynku   przy ul. Staszica 8. Prezes wyjaśnił, że budynek ten 

znajdujący się pod opieką konserwatora zabytków jest w bardzo złym stanie technicznym i jego 

remont wymaga ogromnych nakładów finansowych na naprawę dachu, komina i elewacji. Tych 

środków spółka na razie nie ma, bo te którymi dysponuje przeznaczyła na dokończenie wymiany 

wodomierzy i wymiany balkonów w budynkach przy ul. Sienkiewicza. 

 

Radna Ilona Skipor zapytała o możliwość podłączenia do centralnego ogrzewania budynków 

wspólnot. 

 

Prezes TBS odpowiedział, że Wspólnota przy ul. Przechodniej  chce podłączenia do c.o., 

Natomiast reszta wspólnot jak i spółka TBS, ze względu na wysokie koszty podłączenia i brak 

środków finansowych nie wyraziła takiej woli. 

 

Radna Grażyna Pietrasik zapytała, czy inicjatywa Stowarzyszenia Patriotycznego Brzeziny ma 

szansę uzyskać zgodę na wmurowanie tablicy pamiątkowej na elewacji kamienicy przy ul. Św. 

Anny, gdzie po wojnie mieściła się siedziba Urzędu Bezpieczeństwa. 

 

Prezes TBS odpowiedział, że taką zgodę wspólnota udzieliła. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Kędzia zadał pytanie dyrektor CPiK o stan rozprawy 

sądowej z powództwa p. Adama Ciesielskiego (Zespół Green). 

 

Dyrektor CPiK Katarzyna Spychalska odpowiedziała, że sprawa cały czas się toczy z powodu 

niemożności przesłuchania kilku świadków m.in. także pana przewodniczącego Rady. Pozostało do 

przesłuchania przez sąd 6 świadków, następny wyznaczony termin rozprawy – luty 2016 r. 

 

W tym miejscu zastępca przewodniczącego Rady Zofia Krawczyk złożyła p. dyrektor  CPiK 

Katarzynie Spychalskiej z okazji zakończenia pracy w tej jednostce  słowa podziękowania za 
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dotychczasową aktywność na rzecz mieszkańców Brzezin. 

 

Dyrektor CPiK Katarzyna Spychalska podziękowała radnym za współpracę. Przekazała 

informację, że gotowa do emisji filmów jest już mała sala kinowa wyposażona w rzutnik HD  i 

ekran HD, pozostaje tylko wykupienie licencji i kino może rozpocząć działalność. Poinformowała, 

że na stołach rozłożone zostały foldery opracowane przez młodzież, która w ramach projektu p.n. 

„Równać szanse” zaprojektowała i wykonała ten folder. 

 

Radny Jakub Piątkowski powiedział, że dotychczas zatrudnienie Spółdzielni Socjalnej było 

wspierane przez różne programy. Teraz to się zmieniło. Czy obecnie zatrudnienie w Spółdzielni 

jest wystarczające? 

 

Prezes Spółdzielni Socjalnej Ryszard Śliwkiewicz powiedział, że zatrudnia 9 os. z programu 

społeczno – użyteczni i 5 os. z programu MOPS-u. Razem w Spółdzielni zatrudnionych jest 35 

pracowników plus 14 z projektów społecznych. Wielkość zatrudnienia jest wystarczająca, biorąc 

pod uwagę, że część załogi jest na urlopach wypoczynkowych. 

 

Radna Ilona Skipor zapytała, czy wysypany granulat na boiskach naszych Orlików jest bezpieczny 

dla użytkowników, gdyż słyszała, że jest wykonany z odpadów opon zawierających szkodliwy 

kobalt. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 Anna Mrówka odpowiedziała, że nie było żadnych zgłoszeń od 

użytkowników boisk w tej sprawie. Boiska mają odpowiednie certyfikaty dopuszczające do 

użytkowania. 

 

Radny Zbigniew Bączyński zwrócił się z zapytaniem do dyrektor Przedszkola Nr 3 w sprawie 

remontu pomieszczeń tej placówki i losów inwestycji polegającej na przebudowie obiektu tego 

przedszkola. 

 

Dyrektor Agnieszka Gazda powiedziała, że otrzymała z budżetu miasta 7 tys. zł na bieżący remont 

przedszkola, który został przeprowadzony. Wymalowano 2 sale, wyprane zostały i część 

wymieniono wykładzin, przygotowana została do użytku kuchnia. Na temat inwestycji nie 

wypowiada się, gdyż nie ma wiedzy na ten temat. Zapewne miasto oczekuje na środki zewnętrzne 

na ten cel. 

 

Przewodniczący Rady zakończył ten punkt obrad i ogłosił przerwę w obradach do godz. 14.10. 

 

Po zakończeniu przerwy Rada przystąpiła do realizacji następnych punktów porządku dziennego 

posiedzenia. 

 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 

10.1) zmiany „Strategii Promocji Miasta  Brzeziny na lata 2014 – 2020” 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu  sekretarz p. Grażynie Dziedzic, która wyjaśniła potrzebę 

dostosowania strategii miasta do aktualnych potrzeb na obecnym etapie jego rozwoju. 

 

Przewodniczący Rady Miasta otworzył dyskusję.  

 

Głos zabrał burmistrz Marcin Pluta zwracając się do radnych powiedział, że jest to potwierdzenie 

jego słów, niczego nie odpuszczamy, tylko nie idziemy tą ścieżką związaną z Regionalnym 
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Programem Operacyjnym.  

 

Radny Grzegorz Maślanko zwrócił uwagę na zapis w projekcie uchwały, odnośnie programów 

sobotnich i niedzielnych, zastanawia się czy oznaczenia co do dni tygodnia są potrzebne.  

 

Radna Grażyna Pietrasik zaznaczyła, iż niepotrzebne jest zdanie w uchwale „Rekomenduje się 

programy sobotnie i niedzielne typu Pytanie na śniadanie, Dzień dobry TVN  itp.” Są to programy 

popularne a nie gospodarcze. 

 

Sekretarz poinformowała, że wprowadziła już korektę po posiedzeniu Komisji Rozwoju, a 

poprawione zdanie brzmi: „Rekomenduje się programy gospodarcze” 

 

Burmistrz uznał, że jest to zasadna uwaga i traktujemy to jako autopoprawkę Komisji. 

 

Radny Grzegorz Maślanko poprosił, by wszystkie uwagi zostały naniesione w formie 

autopoprawki. 

 

Przewodniczący Rady poprosił sekretarz o przedstawienie ostatecznej wersji uchwały.  

  

Radna Ilona Skipor zapytała, skąd będą pochodzić środki na tę kampanię, i jaki jest przewidziany 

jej koszt.  

 

Burmistrz odpowiedział, że zapisy w strategii mają za zadanie przybliżyć nas do finansowania 

zewnętrznego, takim najbardziej pewnym byłoby zrealizowanie w ramach strefy inwestycyjnej, 

ponieważ tam nie mamy żadnych ograniczeń procentowych co do wielkości projektu. Nie 

będziemy tego projektu realizować ani składać, więc pozostają inne możliwości np. co 3,4 lata 

pokazują się konkursy, które mają za zadanie promować markę gospodarczą Brzezin i regionu, w 

związku z tym są jeszcze środki w Polskiej Agencji Informacji i Inwestycji Zagranicznych. 

Agencja ma zapis w strategii świadomie wpisany w program, mamy szanse pozyskać środki  na cel 

promocji naszej oferty w mediach ogólnopolskich nawet europejskich.  

 

Radny Maciej Sysa zapytał, jaki mamy procent prawdopodobieństwa że ta kampania przyniesie 

nam korzyści? 

 

Burmistrz odpowiedział, że nie ma żadnego prawdopodobieństwa, wszystko uzależnione jest od 

działań które będziemy podejmować i intensywności ich występowania. Jako przykład podał 

promocję Brzezin na Międzynarodowych Targach w Monachium na których był dwukrotnie. Nie 

przyniosło to żadnego efektu w postaci pozyskania inwestora. Burmistrz powiedział, że rozdał 

osobiście ponad tysiąc ulotek i nie przyniosło to efektu bezpośredniego, tylko pośredni gdyż 

budujemy klimat i rozpoznawalność naszej oferty, przekłada się to na zewnętrzne organizowanie 

pieniędzy na projekty inwestycyjne, między innymi na Centrum Obsługi Przedsiębiorców.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał o opinię Komisję Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Maślanko odpowiedział, iż po 

uwzględnieniu poprawek opinia komisji była pozytywna.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Wynik głosowania; 



 29 

głosów - „ za ” - 11 

  „ przeciw ” - 1 

  „ wstrzymujących się ” - 1 

 

 

10.2) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta na 2015r. 

 

Skarbnik Grażyna Mela przedstawiła propozycje burmistrza zmian w budżecie miasta - w 

załączeniu do protokołu.  Poinformowała, że zmiany w budżecie zostały przedstawione na Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Finansowo-Budżetowej oraz na Komisji Rozwoju Gospodarczego. W dniu 25 

sierpnia radni otrzymali autopoprawkę ponieważ, tego dnia było rozstrzygnięcie ofert przetargu na 

Miasteczko Ruchu Drogowego. Oferta była tylko jedna, której kwota przekraczała o 20.000 zł 

nasze środki zaplanowane w budżecie.  Wydział Rozwoju wnioskował  o poszukanie oszczędności 

i zwiększenie budżetu, by móc tę inwestycję w tym roku zrealizować. Kolejnym powodem 

autopoprawki było rozstrzygniecie konkursu ofert na zadanie realizowane przez organizacje 

pozarządowe. Zaistniała również potrzeba zwiększenia środków w kulturze fizycznej, z tego 

również powodu proponuje się przesunięcie w budżecie. Skarbnik przedstawiła ostateczną wersję 

zmian w budżecie po autopoprawce zarówno po stronie dochodów jak i wydatków. W załączeniu 

do protokołu projekt uchwały dot. zmian w budżecie.  

 

Radny Tadeusz Barucki zapytał o plan wydatków inwestycyjnych w związku z rewitalizacją rynku 

miejskiego. W planie jest 200.000 zł, pyta więc, czy zdążymy wykorzystać te środki jeszcze w tym 

roku? Pyta o to od kilku miesięcy. Radny skierował również pytanie do skarbnik, czy dotacja dla 

niepublicznego przedszkola została już wypłacona?  

 

Skarbnik odpowiedziała, że środki nie zostały jeszcze wypłacone. Na razie nie wpłynął żaden 

wniosek o udzielenie dotacji.  

 

Zastępca burmistrza Justyna Nowak powiedziała, że jeśli chodzi o projekt rynku w pierwszej 

kolejności powinniśmy dokonać podziału działek, ponieważ miało to obejmować tę część na której 

parkują samochody. Była kwestia odkupienia działki od Poczty. Poczta i firma Unidad  powinny 

zrobić podziały i dlatego jeszcze nie ruszyliśmy z projektem, ponieważ jest konieczny wykup tych 

działek.  

 

Radny Tadeusz Barucki zapytał, co zrobiliśmy, czy wystąpiliśmy z podziałem.  

 

Zastępca burmistrza Justyna Nowak odpowiedziała, że wystąpiliśmy do tych stron z propozycją 

podziałów, to oni będą wykonywać te podziały. To z ich strony jest opóźnienie.  

 

Radny Tadeusz Barucki zapytał, czy nie ma kolizji z  działką wspólnoty przy ul. Mickiewicza 

14/16? 

  

Zastępca burmistrza odpowiedziała, że przyszła planowana droga nie przebiega przez  teren 

wspólnoty, tylko przez teren Poczty i spółki Unidad.  

 

Radny Tadeusz Barucki powiedział, że na tej działce jest kolizja, ponieważ  na tym terenie  jest 

kanał i komórki.  

 

Przewodniczący Grzegorz Kędzia przypomniał, że rozmawiamy o budżecie. Inne kwestię mogą 

być poruszone w punkcie wolne wnioski. 
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Radny Tadeusz Barucki powiedział, żeby głosować musi mieć pewną wiedzę.  

 

Radna Ilona Skipor zwracając się do skarbnik powiedziała, że w pozycji dotyczącej budowy 

miasteczka ruchu drogowego przy szkole Nr 1 jest zmiana dotycząca środków własnych i planu na 

120.000 zł bo na tyle jest przetarg ogłoszony, natomiast w pozycji gdzie mamy remont drogi 

gminnej przy ul. Kilińskiego przetarg został ogłoszony i umowa sfinalizowana na 178.000 zł , ale 

w dalszym ciągu w planie i w środkach własnych figuruje kwota 249.400 zł, czy niezasadne by 

było naniesienie zmiany w tym punkcie?  

 

Skarbnik odpowiedziała, że przy omówieniu autopoprawki wspomniała że zmniejszyła środki o 

20.000 zł, bo taka była potrzeba, natomiast jeśli na kolejnej sesji będzie potrzeba przeniesienia 

środków na inne zadania to będziemy mogli z tych oszczędności skorzystać. Wyjaśniła, że 

bezpiecznie jest utrzymywać na bieżąco pewną rezerwę do chwili, aż wykonawca nie rozpocznie 

realizacji zadania.  Taka kwota nie zostanie docelowo zapisana w budżecie. 

 

 

Radna Ilona Skipor stwierdziła, że co sesja mamy zmiany w budżecie i trudno jest nadążyć nad 

tymi zmianami, które czego dotyczyły. Jeżeli nie będzie to wyraźnie nakreślone to w pewnym 

momencie radni stracą orientację. Skarbnik będzie wiedziała o tym, a  radni niekoniecznie.  

 

Radna Ilona Skipor zapytała, kiedy zostanie ogłoszony przetarg na budowę placu zabaw na ul. 

Przechodniej, i jaki będzie koszt tej inwestycji? 

  

Zastępca burmistrza Justyna Nowak odpowiedziała że przetarg jest ogłoszony, natomiast jakie są 

oferty tego nie wie, o szczegółach radna zostanie poinformowana.  

 

Radny Jakub Piątkowski powiedział, że nie znamy zakładanego rezultatu finansowego Straży 

Miejskiej. Zapytał  czy na dzień dzisiejszy prognozujemy deficyt w tym dziale, i z czego go 

pokryjemy. Drugie pytanie dotyczyło  środków znajdujących się w dziale odszkodowań.  

 

Skarbnik odpowiedziała, że w Straży Miejskiej na pierwsze półrocze było około 168.000 zł 

dochodów, a wydatków około 187.000 zł, więc już mamy w tym momencie deficyt. Zostanie on 

pokryty z dochodów miasta, chyba że w drugim półroczu  dochody wpłyną do budżetu. 

Odszkodowania mamy w dziale 700, są to odszkodowania za działki i za lokale socjalne. Jeśli 

chodzi o odszkodowania, które miasto wypłaca, są one tylko za działki przejęte od osób fizycznych 

pod poszerzenie naszych dróg, lub na  cele inwestycyjne. Wypłacone będą także odszkodowania za 

przejęte mieszkania popowodziowe przy ul. Piłsudskiego 12. 

 

Radna Ilona Skipor powiedziała, że ważą się losy naszej Straży Miejskiej w związku z 

negatywnym wynikiem finansowym. Straż zostanie też pozbawiona od 2016 r. narzędzi pracy. 

Pytała kto będzie płacił za dzierżawę  urządzeń, które są zainstalowane na skrzyżowaniach przy 

Urzędzie Miasta i przy CPN Orlen?  

 

Skarbnik odpowiedziała, że umowa kończy się z końcem bieżącego roku. 

  

Burmistrz dodał, że tych urządzeń nie będzie.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, jaka była opinia projektu zmian budżetowych?  
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Jakub Piątkowski oznajmił, iż opinia była 

pozytywna.  

 

Skarbnik Grażyna Mela odczytała treść projektu uchwały.  

 

Ze względu na brak uwag co do kształtu projektu uchwały przewodniczący Rady poddał ją pod 

głosowanie.  

 

Wynik głosowania; 

głosów - „ za ” - 8 

    „ przeciw ” - 2 

    „ wstrzymujących się ” – 3. 

 

 

10.3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2015-2020. 

 

Skarbnik Grażyna Mela wyjaśniła, że zmiana dotyczy wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania „Ochrona Dziedzictwa historyczno – przyrodniczego i kulturowego miasta 

poprzez rewitalizację Parku Miejskiego w Brzezinach”. Poinformowała, że nie składamy wniosku 

do RPO o Strefę Inwestycyjną, w związku z tym nie zabezpieczamy środków w budżecie na ten cel 

w kolejnych  latach. Będziemy pozyskiwać dotacje z innych źródeł i nie będziemy musieli 

blokować środków budżetowych w latach 2016-2018.  

 

Skarbnik odczytała treść projektu uchwały.  

  

Przewodniczący zapytał, jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Jakub Piątkowski odpowiedział, że opinia 

komisji była pozytywna.  

 

Wynik głosowania; 

głosów - „ za ” - 7 

    „ przeciw ” - 2  

    „ wstrzymujących się ” - 4 

 

10.4) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w szpitalu i Domu Pomocy Społecznej w 

Brzezinach. 

 

Sekretarz Grażyna Dziedzic przedstawiła potrzebę podjęcia uchwały przeprowadzeniem 

głosowania w najbliższych wyborach parlamentarnych. Na 25 października Prezydent RP ogłosił 

wybory do Sejmu RP i Senatu RP. Zgodnie z kalendarzem wyborczym do 20 września rady 

zobowiązane są utworzyć odrębne obwody głosowania w szpitalach, zakładach pomocy społecznej 

i domach studenckich. Na naszym terenie są dwa takie ośrodki jak Dom Pomocy Społecznej, oraz 

Powiatowe Centrum Zdrowia (szpital). Sekretarz odczytała treść projektu uchwały.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania; 

głosów - „ za ”- 12 

    „ przeciw ” - 0 
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    „ wstrzymujących się ” - 0 

     „ nie brał/a udziału w głosowaniu ” - 1 

 

 

10.5) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta 

Brzeziny. 
 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

  

Zastępca burmistrza Justyna Nowak powiedziała, że dotychczasowa uchwała określająca zasady 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy jest z 2002r. ze 

zmianą z 2003r. Przez ten czas zmieniły się przepisy, uchwała wymagała zmiany. W projekcie 

który przedstawiamy te zasady są czytelniejsze, zostały podzielone na rozdziały. Najważniejszą 

rzeczą którą dodaliśmy są zasady wynajmu lokali mieszkalnych w nowo wybudowanych 

budynkach, ponieważ wcześniej nie mieliśmy określonych takich zasad. Powstał nowy budynek i 

była konieczność określenia tych zasad. Zastępca burmistrza omówiła zamiany, które zostały 

wprowadzone do uchwały.  

 

Radna Grażyna Pietrasik przedstawiła swoje uwagi do rozdziału 7. Zaznaczyła, że ten regulamin 

ma 13 lat, więc warunki ekonomiczne ludzi zmieniły się. Podała przykład, samotnej matki z 

dwojgiem dzieci, która przy tym regulaminie nie będzie mogła starać się  o lokal socjalny. 

Dochody wielu mieszkańców Brzezin są niskie, co nie uprawniałoby ich do starania się o dodatek 

mieszkaniowy, w związku z tym wypadają z kolejki o lokale socjalne. Zaznaczyła, że nie 

przeliczała jakie stawki byłyby racjonalne. Powiedziała, że regulamin przydziału mieszkań 

wyłącza wielu mieszkańców mających trudną sytuację materialną. Radna więc wnioskowała o 

oddalenie tego regulaminu i wniesienia nowych zasad.   

 

Zastępca burmistrza zgodziła się z uwagą radnej Grażyny Pietrasik, mówiąc ze kolejka starających 

się o lokale socjalne jest spora. Przedstawiła progi procentowe stosowane w innych gminach. 

Zaznaczyła że zależy nam na uchwaleniu procedury przyznawania  mieszkań.  

 

Burmistrz uzupełnił wypowiedź zastępcy, mówiąc że należy rozróżniać mieszkania nowo 

wybudowane o charakterze komunalnym od typowo socjalnych. Do każdego przypadku robiliśmy 

analizę, chętnym mamy na wszystkie mieszkania. Jeżeli chodzi o mieszkania socjalne, to 

ustawodawca zarezerwował je dla osób które mieszczą się w kategorii ubóstwa społecznego, i ten 

typ lokali jest dla nich zarezerwowany. Dla tych którzy nie mają dobrych perspektyw ale dobrze 

funkcjonują w społeczeństwie są przeznaczone mieszkania komunalne.  

 

Radny Tadeusz Barucki oznajmił, że nie jest w stanie podjąć decyzji, ponieważ projekt uchwały 

jest analizowany w trakcie sesji, nawet nie zauważył że takie materiały otrzymał i nie zdążył ich 

przeczytać. Jest zdania, że społeczeństwo Brzezin jest zubożałe i przy obecnych rozwiązaniach 

niewielu mieszkańców będzie stać na uzyskanie mieszkania komunalnego.Złożył wniosek o 

zdjęcie projektu uchwały z porządku sesji. 

 

Radna Zofia Krawczyk poparła wniosek radnego Tadeusza Baruckiego, i radnej Grażyny Pietrasik. 

Uchwała nie była procedowana na komisjach i radni mają dużo uwag.  

 

Radna Ilona Skipor zwróciła uwagę na zapis w punkcie 4, (…) „jeżeli nie zalega z opłatą 

należności za obecnie zajmowany lokal...” zdaniem radnej powinno być napisane nie „należności” 

tylko „czynszu”, bo są to lokale wynajmowane, natomiast w należnościach za lokal mieszczą się 
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wszystkie opłaty.  

 

Radny Maciej Sysa poprosił o uwzględnienie w zasadach wynajmu lokali socjalnych, osób 

pochodzących z rodzin adopcyjnych.  

 

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie wniosku formalnego grupy radnych o zdjęcie z 

porządku obrad projektu uchwały i o zaproponowanie zmian. 

 

Wynik głosowania; 

głosów - „ za ” - 12 

    „ przeciw ” - 0 

    „ wstrzymujących się ” - 0 

    „ nie brał/a udziału w głosowaniu ” - 1 

 

Burmistrz potwierdził, że uwagi radnych są zasadne. Zapytał czy w przypadku zwołania sesji 

nadzwyczajnej, w związku z gospodarką odpadami, będzie mógł uwzględnić również projekt 

uchwały w sprawie wynajmowania lokali.  

 

Radni nie mieli uwag do propozycji burmistrza.  

 

 

10.6) zmiany składu Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Brzeziny 

 

Przewodniczący poinformował, że 25 lipca 2015r. radny Jakub Piątkowski złożył rezygnację z 

pracy w Komisji Spraw Społecznych. Radny motywował rezygnację odległością między miejscem 

pracy a Brzezinami. Pismo radnego – w załączeniu. Przewodniczący odczytał treść projektu 

uchwały.  

 

 Radny Jakub Piątkowski podziękował członkom komisji za współpracę pracę, oznajmił że w 

miarę możliwości będzie uczestniczył w jej posiedzeniach, ale na chwilę obecną nie jest w stanie w 

każdym posiedzeniu brać udział.  

 

Przemysław Maślanko działający z upoważnienia przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 

powiedział, że komisja pozytywnie ustosunkowała się to tego wniosku. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Kędzia podziękował radnemu Jakubowi Piątkowskiemu za 

pracę w KSS.   

 

Wynik głosowania; 

głosów - „ za ” - 11 

    „ przeciw ” - 0  

    „ wstrzymujących się ” - 0  

    „ nie brał/a udziału w głosowaniu ” - 2 

 

10.7) zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na rok 2015. 
 

Katarzyna Wadowiec z Wydziału Spraw Społecznych przedstawiła zmianę Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywaniu Problemów Alkoholowych na rok 2015. Jest to przesunięcie 

środków finansowych w budżecie programu. Odczytała treść projektu uchwały.  
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Radny Zbigniew Bączyński poprosił o przedstawienie się referującej projekt uchwały. 

 

Katarzyna Wadowiec przedstawiła się jako pracownik Wydziału Spraw Społecznych Urzędu 

Miasta. 

 

Radny Jakub Piątkowski poprosił o szczegóły  zmiany w preliminarzu wydatków.  

 

Katarzyna Wadowiec wyjaśniła, że przesunięcie środków z § 4210 zakupy materiałów i 

wyposażenia do § 4300 związane jest z koniecznością podpisania aneksu do umowy z Miejskim 

Centrum Zdrowia Publicznego w Łodzi na dodatkową liczbę osób kierowanych do tamtejszej 

placówki. 

 

Przemysław Maślanko zastępujący  przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wynik głosowania: 

głosów - „ za ” - 11 

    „ przeciw ” - 0  

    „ wstrzymujących się ” - 0 

    „ nie brał/a udziału w głosowaniu ” – 2.   

 

10.8) uchwały zmieniająca uchwałę Nr XII / 74 / 2015  Rady Miasta Brzeziny z dnia 23 lipca 

2015r. w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny samodzielnych lokali 

mieszkalnych znajdującym się w budynku położonym w Brzezinach przy ul. Piłsudskiego 12 

stanowiących własność Towarzystwa Budownictwa Społecznego w Brzezinach Sp z o.o. wraz 

z udziałem w prawie do użytkowania wieczystego działki nr 2654/1. 

 

Przewodniczący Rady zaprosił do referowania ostatniego projektu uchwały w bloku uchwał. 

 

Głos zabrała zastępca burmistrza Justyna Nowak. Wyjaśniła, że zmiana  wynika z faktu, iż spółka 

TBS podała Wydziałowi RI niewłaściwe powierzchnie dwóch lokali w budynku przy ul. 

Piłsudskiego 12. Błąd został dostrzeżony podczas opracowania operatów szacunkowych. 

Odczytała treść uchwały.  

 

Radny Zbigniew Bączyński zapytał, z czego się wzięła konieczność rozszerzenia tej wcześniejszej 

uchwały o dwa dodatkowe lokale, czy to wynika z inicjatywy własnej burmistrza czy wynika z 

inicjatywy lokatorów, którzy są zainteresowani zamianą mieszkań.  

 

Zastępca burmistrza oznajmiła wyjaśniła, że zmiana związana jest z błędnym podaniem 

powierzchni tych lokali, które mieliśmy pierwotnie przejąć. W wyniku podania błędnych 

powierzchni zmieniły się udziały, musieliśmy to poprawić i podać właściwe dane do aktu 

notarialnego. Właściwy również musi być  zapis w uchwale.  

 

Radny Zbigniew Bączyński powiedział, że zgłosili się do niego lokatorzy podtopionego budynku 

przy Piłsudskiego 12 zamieszkali na piętrze, z zapytaniem, czy mogliby skorzystać z zamiany 

swoich mieszkań na nowo wybudowane przy ul. Sportowej? 

 

Zastępca burmistrza opowiedziała, że jako osoby które utraciły lokal w wyniku klęsk 

żywiołowych, pożarów itp., to nie. Chyba że znajdą się w innej grupie. Wyjaśniła, że po 
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poprawieniu i przyjęciu przez Radę uchwały o zasadach wynajmu mieszkań będzie opracowany 

regulamin konkursu nabywania mieszkań nowo wybudowanych.  

 

Wynik głosowania; 

głosów - „ za ” - 11 

    „ przeciw ” - 0 

    „ wstrzymujących się ” - 0 

    „ nie brał/a udziału w głosowaniu ” - 2  

 

 

11. Wolne wnioski i sprawy różne 

 

Przewodniczący Rady udzielał głosu kolejno zgłaszającym się radnym. 

 

Radna Grażyna Pietrasik, która powiedziała, że zwierzęta przekazane do schroniska w 

Wojtyszkach mają obecnie właściwe zabezpieczenie. To że w prasie zostały przytoczone fakty z 

przeszłości o tym że psy zagryzają się będąc na wybiegu, to już nie ma miejsca. Wszystkie psy są 

w klatkach. Jeżeli daje się psy na dożywocie i wydaje się na to 350 tys. zł to właściwie oddaje się 

je tylko na rok, ponieważ nasza umowa z właścicielem schroniska na utrzymanie bezdomnych 

zwierząt jest czasowa i obejmuje dzienną stawkę 8,61 zł. za  utrzymanie jednego psa.  

 

Zastępca burmistrza wyjaśniła, że zwierzęta zostały oddane na dożywotnią opiekę i kontrola 

schroniska w Wojtyszkach jest z różnych stron. Zapewniła, że  kontrola z naszej strony będzie 

wykonywana na bieżąco.  

 

Radny Tadeusz Klimczak zapytał w związku z poruszonym tematem, co będzie z terenem za 

oczyszczalnią ścieków przygotowanym pod planowane schronisko w Brzezinach? 

 

Burmistrz odpowiedział, że są różne pomysły na ten teren. Nie jest wykluczone że będziemy tam 

umieszczać różne instalacje w zakresie przetwarzania odpadów po oczyszczeniu i frakcję bio. 

Trwają już rozmowy z firmami, które mogą dostarczyć takiej technologii. Trzeba wyznaczyć 

podmiot, który będzie realizował to zadanie i który pozyska na ten cel dotację ze środków na 

ochronę środowiska.  

 

Radny Jakub Piątkowski zapytał, czy istniejący projekt techniczny zostanie wykorzystany.  

  

Burmistrz odpowiedział, że na razie nie ma potrzeby wykorzystywania tego  projektu. Firma 

wyłoniona w przetargu opiekuje się dożywotnio naszymi zwierzętami.  

 

Radny Zbigniew Bączyński, jeżeli radna stwierdziła że umowa jest na rok, a my mamy psy na 

dożywocie, to w takim razie po roku zachodzi pytanie - jaki będzie status prawny miasta i naszych 

psów?  Umowa ulegnie wyczerpaniu a psy zostają bez naszej kontroli aż poumierają? Jakie 

będziemy mieli prawo do kontrolowania, że te psy nie umarły za szybko wskutek ich uśmiercenia? 

Jeżeli mamy umowę to możemy w każdej chwili wejść ze stosownym upoważnieniem do kontroli 

schroniska. Umowa się skończy, albo wygra kto inny przetarg i będzie nam psy pilnować, a tutaj te 

nasze pieski w ilości kilkudziesięciu będą pozbawione nadzoru  miasta Brzeziny. Jak to będzie 

wtedy wyglądać? 

 

Zastępca burmistrza powiedziała, że umowa nie jest na rok, jest to umowa na dożywotnie 

zapewnienie opieki.  
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Radny Zbigniew Bączyński chciał się upewnić, czy będziemy mogli sprawdzać jak jest 

sprawowana opieka nad naszymi psami po 2015 r. 

 

Zastępca burmistrza potwierdziła, że będzie to możliwe. 

 

Radna Grażyna Pietrasik  uważa że psy w schronisku nie będą żyły 5 lat, bo nikt nie będzie do nich 

dokładał. Ma wątpliwości co do chipowania psów i braku kartotek. W schronisku mają kartoteki ze 

zdjęciem. Uważa że popełniliśmy błąd przekazując psy na dożywotnią opiekę, dążąc do 

racjonalizacji wydatków budżetowych.  

 

Zastępca burmistrza objaśniła, że problem chipowania był wtedy gdy płaciliśmy za każdą dobę 

przetrzymywania. Sposób w który przekazaliśmy psy zmobilizuje właściciela do adopcji a nie do 

uśmiercania psów. Wyjaśniła, że podczas kontroli oddanych do schroniska psów,  pierwszy do 

klatki wchodzi weterynarz i sprawdzana jest identyfikacja zwierzęcia. Wyjaśniła, że otrzymaliśmy 

ze schroniska kartotekę przekazanych psów z dokładnym opisem każdego psa.  

 

Głos zabrał p. Janusz Kopertowski mieszkaniec ul. Mickiewicza. Jego zdaniem sytuacja prawna 

właściciela schroniska p. Siemińskiego jest bardzo niepewna w sensie odbioru zwierząt spoza 

terenu miejsca na którym działalności prowadzi,  jest to powiat sieradzki. W tej chwili są 

prowadzone czynności w sądzie, które będą prawdopodobnie skutkowały odebraniem Panu 

Siemińskiemu pozwolenia na sprowadzanie psów i innych zwierząt spoza terenu jego działania.  

 

Radna Ilona Skipor zapytała, co z tymi zwierzakami, które są teraz odławiane. Gdzie one trafiają 

obecnie?  

 

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że był ogłoszony przetarg i nikt się nie zgłosił. Ogłosiliśmy 

ponownie, było otwarcie ofert i jest jedna, która będzie analizowana. 

 

Radna Grażyna Pietrasik uważa, że naiwnością jest myślenie że schronisko będzie utrzymywało 

psy kolejne lata bez uiszczenia opłaty za nie. Brak chipowania psów skutkuje, iż za pół roku nie 

będziemy wiedzieli czy to są nasze psy.  

 

Zastępca Burmistrza powiedziała, że przy przekazywaniu na dożywotnia opiekę psów, Pan 

Siemiński wydał nam szczegółowy opis każdego psa. Dokumentacja jest w wydziale.  

 

Radna Grażyna Pietrasik powiedziała, że widziała te kartoteki, ponieważ była przy formalnym 

przekazywaniu psów. Uważa, że wszystkie psy są do siebie podobne.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Kędzia podsumował dyskusję na temat schroniska dla 

zwierząt mówiąc, że należy przyglądać się temu schronisku, żeby nie pozwolić na nieetyczne 

postępowanie wobec przekazanych pod opiekę zwierząt. 

 

Radny Zbigniew Bączyński podziękował radnej Grażynie  Pietrasik za konsekwentne i 

szczegółowe działanie w obronie praw zwierząt przekazywanych do schroniska. 

 

Radny Jakub Piątkowski w imieniu mieszkańców ul. Przechodniej poprosił o interwencję, w 

sprawie dostępu firmy wywozowej śmieci z podwórka, gdzie prowadzone są roboty remontowe. 

Pełne są tam kosze na odpady, które walają się po całym podwórku. Poprosił o interwencję 

umożliwiającą odbiór odpadów. 
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Zastępca burmistrza obiecała pilne zajęcie się tą sprawą, chociaż nie miała sygnału od właściciela 

firmy  Global Eko, skontaktuje się z nim i ustali na czym polega problem. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Klimczak zaproponował, aby administracja miasta 

informowała, jak są realizowane podjęte uchwały przez Radę, gdyż radni nie mają w tej sprawie 

odpowiedniej wiedzy. Ten wniosek składa w imieniu i z upoważnienia Komisji Rewizyjnej.  

W imieniu Komisji Rewizyjnej w związku z prowadzeniem przez Komisję kontroli wyjazdów 

zagranicznych burmistrza Brzezin i radnych wnioskuje, aby burmistrz i radni o takich wyjazdach 

składali Radzie na piśmie notatkę  (sprawozdanie) z wyjazdu, w której są proszeni aby  

odpowiedzieli na pytania, jaki był koszt wyjazdu oraz jakie były jego efekty i co dzięki temu 

zyskało miasto Brzeziny i jego mieszkańcy. Poinformował, że już wystąpił do poszczególnych 

radnych w imieniu Komisji Rewizyjnej z prośbą o pisemną odpowiedź. Jest to potrzebne do 

dokumentacji   przeprowadzanych kontroli. Uważa, że w tej sprawie powinna być podjęta 

odpowiednia uchwała i prosi ewentualnie obsługę prawną miasta o pomoc w opracowaniu takiego 

projektu uchwały i załącznika w postaci rejestru wyjazdów. Ułatwi to pracę Komisji i umożliwi 

przejrzystość w gospodarowaniu środkami finansowymi miasta.   

 

Burmistrz uważa, że nie ma potrzeby podejmowania specjalnej uchwały w tym celu, ponieważ jest 

to zapisane w statucie naszego miasta .Powiedział, że prezentuje ten obowiązek, wykazując pracę 

między sesjami. Jeżeli będzie potrzeba skonkretyzować informację o wyjazdach służbowych, to 

postara się to robić. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Krawczyk poinformowała, że w związku z sytuacją kadrową w 

Komisji Spraw Społecznych oraz ambitnym planem jej pracy, zgłasza swój akces do pracy w tej 

Komisji. Wyjaśniła, że byłaby to trzecia komisja Rady, w której by pracowała, co niezbyt zgadza 

się ze Statutem, który mówi o pracy radnego maksymalnie w dwóch komisjach. 

 

Radny Przemysław Maślanko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych chętnie skorzysta z 

doświadczenia pani wiceprzewodniczącej. 

 

Radny Tadeusz Klimczak powiedział, ze każdy radny może uczestniczyć w obradach  komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że rolnicy z terenu miasta mogą zgłaszać w terminie 

do 4 września b.r. wnioski o szacowanie szkód  poniesionych z powodu tegorocznej suszy. Druki 

wniosków można pobierać elektronicznie ze strony Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego oraz w p. 

304 w Urzędzie Miasta Brzeziny. 

 

Burmistrz poinformował, że podpisał wniosek do wojewody o pomoc dla brzezińskich rolników, 

którzy ponieśli straty w uprawach w wyniku klęski suszy.  

 

Radny Tadeusz Klimczak zwrócił uwagę, że coraz mniej radnych znajduje się na sali obrad. 

Zapytał, czy przewodniczący Rady pozwala, aby bez uzgodnienia z nim opuszczano na dłużej 

sesję? 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że tylko wiceprzewodniczący Andrzej Kurczewski i radny 

Grzegorz Maślanko uzgodnili swoje opuszczenie sesji, pozostali nie usprawiedliwiali swojego 

wyjścia. 

 

Radny Zbigniew Bączyński powiedział, że do Burmistrza Miasta i do wiadomości Rady Miasta 
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przesłano pismo Zarządu Powiatu z prośbą o przekazanie na majątek Powiatu Brzezińskiego 

nieruchomości przy ul Sienkiewicza 11. Do starostwa wpłynęła odpowiedź negatywna burmistrza, 

że sprawę rozstrzygnęła poprzednia Rada.  Nie wiadomo jednak, czy pismo do wiadomości Rady 

Miasta dotarło do adresata? Radny ma zastrzeżenia, że o tak ważnej sprawie może decydować 

samodzielnie organ wykonawczy, bez konsultacji z Radą Miasta. Prosi o wyjaśnienie, czy 

przewodniczący Rady widział pismo i co z powiadomieniem o sprawie Rady. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie widział takiego pisma. Przez jakiś czas był nieobecny 

w Brzezinach i być może nie było decyzji zastępcy przewodniczącego w sprawie upublicznienia go 

radnym. Sprawdzi po dzisiejszej sesji, czy pisma Zarządu Powiatu i odpowiedź burmistrza 

wpłynęły do wiadomości Rady. 

 

Radny Zbigniew Bączyński wyjaśnił, że każdy z radnych może uczestniczyć w posiedzeniu 

komisji, do której nie należy. Są tu tylko ograniczenia dot. głosowania w komisji.  W sprawie 

prośby Komisji Rewizyjnej dot. sprawozdania z zagranicznych wyjazdów służbowych radny 

oświadczył, że nie podporządkuje się tej prośbie i nie złoży sprawozdania, gdyż w Statucie Miasta 

Brzeziny nie ma  zapisu o takim obowiązku radnego.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Klimczak powiedział, że radny ma takie prawo, aby 

nie odpowiedzieć, ale to też jest jakaś odpowiedź w tej sprawie.  

 

Radny Maciej Sysa poinformował, że na posesji Mickiewicza 6/8 parkują tiry i inne samochody, 

prosi o postawienie tam znaku zakazu wjazdu i postoju. Przekazał informację, że przy ul. Traugutta 

stoją poodwracane znaki drogowe i ani patrole ponadnormatywne Policji, ani Straż Miejska nie 

reagowały na uwagi mieszkańców. 

   

Tutaj swoją uwagę wtrącił burmistrz  o możliwości bezpośredniego zgłaszania przez radnych do 

komendanta, czy do  Komendy Powiatowej uwag dot. zagrożeń dla bezpieczeństwa publicznego  

w ruchu drogowym. 

 

Radny Maciej Sysa przekazał uwagę mieszkańców ul. Skłodowskiej, że z powodu wadliwie 

położonego chodnika w trakcie remontu,  zalewane są posesje w czasie opadów deszczu. Zwrócił 

zwłaszcza uwagę na możliwość podtopień przy posesji Skłodowskiej 1. Jedno takie zdarzenie 

zalania posesji już tam odnotowano. Radny skrytykował koncepcję rozmieszczenia zatoczek dla 

parkujących samochodów na tej ulicy oraz ścieżek rowerowych na odcinku ulicy Skłodowskiej. 

Radny stwierdził, że nie było konsultacji z mieszkańcami tej ulicy dot. przebudowy. 

 

Burmistrz poprosił o złożenie pisma w sprawie wadliwego wykonania remontu. Powiedział, że 

zebrane zostaną uwagi mieszkańców, wyjaśnienia inspektora nadzoru i wykonawcy a następnie 

podjęte kroki poprawy sytuacji na ul. Skłodowskiej. 

 

Radny Zbigniew Bączyński również potwierdził uwagi mieszkańców, zwłaszcza po stronie 

przeciwnej szpitala, w sprawie projektu przebudowy  ul. Skłodowskiej. 

 

Radny Maciej Sysa zapytał zastępcę burmistrza czy jest odpowiedź w sprawie jego  wniosku o 

przeprowadzenie inspekcji technicznej budynku przy ul. Lasockich i wyceny remontu. 

 

Zastępca burmistrza powiedziała, że teraz nie odpowie i poprosiła o złożenie pisma w tej sprawie. 

 

Następne pytanie dotyczyło uszkodzonej studzienki na ul. Waryńskiego, która jest zabezpieczona, 
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ale od miesiąca nic się tam nie dzieje. Taka sytuacja powoduje utrudnienia w ruchu na tej ulicy. 

 

Zastępca burmistrza wyjaśniła, że dotyczy to Zarządu Dróg Wojewódzkich, który jest zarządcą 

drogi wojewódzkiej i tam należy kierować uwagi. 

 

Radny pytał kolejno o stan realizacji jego projektu siłowni na powietrzu. Podziękował 

przewodniczącemu Rady za (cytat)  „zmobilizowanie burmistrza” do zajęcia się wdrożeniem tego 

projektu. Otrzymał od burmistrza odpowiedź, z której jest zadowolony, ale pyta na jakim etapie 

planowania jest ten projekt. 

 

Zastępca burmistrza odpowiedziała, że projekt został zgłoszony do Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  W tej sprawie była u nas  wizytacja WFOŚiGW. Teraz   

oczekujemy na decyzję w sprawie przyznania dotacji. 

 

Burmistrz wyjaśnił radnemu, że to nie on jest inicjatorem projektu rewitalizacji parku miejskiego i 

projektu siłowni na powietrzu, tylko burmistrz i Urząd Miasta. Powiedział, że w trakcie budowania 

projektu budżetu obywatelskiego na 2014 r. wymienione przez radnego osoby firmujące projekt  

siłowni nie uzyskały poparcia mieszkańców w konkursie. 

 

Radny Zbigniew Bączyński poradził, aby Urząd Miasta wyręczył radnego w interwencji do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie studzienki na ul. Waryńskiego i przesłał postulat radnego 

do zarządcy tej drogi. 

 

Przewodniczący Rady oddał głos p. Krystynie Kejna z ul. Słowackiego. 

 

P. Krystyna Kejna powiedziała, że czuje się zawiedziona, gdyż nie chcąc przedłużania sesji w dniu 

25 czerwca posłuchała radnych i złożyła swoje pismo na dziennik  Urzędu Miasta. Odpowiedź jaką 

otrzymała w sprawach istotnych dla bezpieczeństwa mieszkańców:  

- obwodnicy drogowej miasta, 

- przejść dla pieszych na najbardziej zagrożonych skrzyżowaniach,  

a zwłaszcza w sprawie finansowego uzasadnienia projektu fotowoltaicznego podpisaną przez 

zastępcę burmistrza nazwała formą kpiny. Oczekiwała , że otrzyma kalkulację finansową  tego 

projektu a otrzymała w odpowiedzi zupełnie co innego. 

Powiedziała, że jako mieszkanka Brzezin ma prawo do zadawania pytań na sesji Rady Miasta. 

Nauczona doświadczeniem oświadczyła, że nie będzie więcej praktykować takiej formy dyskusji 

Nawiązała do tematu obwodnicy drogowej miasta, która jest niezbędna z powodu dużej 

uciążliwości nie tylko dla mieszkańców ale i dla budowli zabytkowej części miasta. Uważa, że są 

szanse i możliwości starania się o umieszczenie obwodnicy w planach krajowych drogownictwa. 

Dlatego należy zintensyfikować starania o obwodnicę, bo ruch drogowy na pewno się zwiększy. P. 

Krystyna Kejna poprosiła o przyzwoitą i poważną odpowiedź na jej pismo.   

 

Radny Krzysztof Jeske powiedział, że dla poprawy bezpieczeństwa ruchu pieszych widzi potrzebę 

założenia świateł regulujących ruch na przejściu  pomiędzy parkiem miejskim o kościołem farnym 

na ul. Kościuszki. 

 

Radna Ilona Skipor poprosiła, aby władze miasta zgłosiły do konkursu firmowanego przez PZU 

pod hasłem „Stop wariatom drogowym” poprawę na pięciu przejściach dla pieszych. Można 

poprzez ten konkurs poprawić bezpieczeństwo mieszkańców na przejściach o dużym nasileniu 

ruchu drogowego. Poinformowała, że konkurs trwa do końca sierpnia. Nagrody w konkursie 

zwiększają bezpieczeństwo na przejściach. Radna dziwiła się, że nikt z pracowników Urzędu 
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Miasta nie zareagował na ten konkurs.  

 

Zastępca burmistrza odpowiedziała, że taka informacja o konkursie  nie dotarła wcześniej do 

Urzędu Miasta. Otrzymujemy informacje z różnych źródeł, ta jakoś w natłoku spraw nam umknęła. 

Szkoda, że p. radna nie dotarła z nią do kierownictwa urzędu. 

 

Radna Ilona Skipor wyjaśniła, że informację mailową rozesłała  do radnych dyrektor Centrum 

Promocji i Kultury. 

 

Przewodniczący Rady skomentował to, że szkoda, że radna nie przekierowała tego  maila do 

kompetentnych osób w Urzędzie. 

 

P. Kystyna Kejna ujęła się za radnym Sysą, który zwrócił się o nagranie pliku audio z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych i któremu burmistrz odmówił,  twierdząc, że zgodnie z regulaminem 

może otrzymać zapis  protokołu z posiedzenia tej komisji. Dziwiła się, że w ważnych sprawach 

radny ma problemy z otrzymaniem rzetelnej informacji. 

 

Zastępca burmistrza wyjaśniła, że radny w swojej prośbie zwrócił się do pracownika urzędu a 

pominął burmistrza, który jest decydentem materiałów i informacji wychodzących z Urzędu 

Miasta.  

  

Radny Tadeusz Klimczak poprosił przewodniczącego Rady Miasta o interwencję w tej sprawie. 

Zapytał (cytat) „ kto tu jest dla kogo?” 

 

Przewodniczący Rady zadeklarował pomoc radnemu w uzyskaniu nagrania audio – o ile ono 

istnieje. 

 

Ostatnim zabierającym głos w punkcie wolne wnioski był p. Janusz Kopertowski, który zwrócił się 

do radnych w sprawie rozliczenia dotychczasowych nakładów poniesionych na schronisko dla 

zwierząt. 

 

12. Zakończenie sesji 

 

Wobec wyczerpania porządku dziennego obrad XIII sesji Rady Miasta przewodniczący Rady 

zamknął posiedzenie o godz. 16.30, życząc obecnym dobrego odpoczynku. 

 

 

Protokołowali: 

Janusz Sidor 

Monika Durańska  

 

 

                                                                                            Przewodniczący Rady Miasta 

 

                                                                                                    Grzegorz  Kędzia 

 

Uwaga: 

Protokół został przyjęty na sesji Rady Miasta  w dniu 24 września  2015 r. po uwzględnieniu uwagi 

radnego Zbigniewa Bączyńskiego. 


